

# ការប្រកបរបួបរួម



...នៅក្នុងបំពង់របស់ខ្ញុំ ក្នុងកម្មវិធីពីរបីទៅដប់ប្រាំលើកនៅអាហ្សែណា។ មានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយ។ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានប្រទានពរយើងយ៉ាងច្រើនក្រែលែង។ ពួកគេបានព្យាយាមធ្វើការបន្តិចនៃយុទ្ធសាស្ត្ររបស់ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំជឿទុកចិត្តថាវានឹងជាវិធីត្រឹមត្រូវដើម្បីធ្វើវា ជាដំបូង យើងចូលហើយបាញ់ឱ្យចំត្រង់កន្លែង។ ខ្ញុំបានទៅជាច្រើនថ្ងៃមុនពេលវេលាមកដល់ មានកម្មវិធីដប់ ឬដប់ពីរនៅព្រះវិហារធំៗទាំងអស់នៅទូទាំងទីក្រុង ជុននិក សាន់នីស្តូបនិង ថែមក៏ ហើយនិង មេសានិងអ្នកផ្សេងទៀតនៅទីនោះ វាហាក់ដូចជាតែមកភ្លើងនៅជុំវិញហើយបន្ទាប់មកនាំវាទាំងអស់មកជួបជុំក្នុងកម្មវិធីប្រាំយប់នៃមហាសន្និបាត។ ហើយវាក៏ជាមហាសន្និបាតដ៏ធំបំផុតដែលយើងមិនធ្លាប់មាននៅអាមេរិកខាងជើង។ វាជារឿងដ៏អស្ចារ្យមួយ។ អាហារពេលព្រឹកដ៏ធំបំផុត ហើយ—និង—ពិធីដប់លៀងនៅយប់នោះ។

2 ខ្ញុំមិនអាចនិយាយបានទេថា តើចំនួនប៉ុន្មាននាក់ដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វាក៏—វាអស្ចារ្យណាស់ថាតើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយប៉ុន្មាននាក់បានជាសះស្បើយ—ហើយបានសង្គ្រោះ—វាគ្រាន់តែជាការអស្ចារ្យ។ ដូច្នោះ យើងមានចិត្តកតញ្ចូចំពោះព្រះ ពេលយើងឃើញពេលវេលារំកិលឡើង។ បុរសដ៏អស្ចារ្យជាច្រើនបានចូលមក។ ម្នាក់ក្នុងចំណោម...

3 នេះនឹងធ្វើឲ្យបងប្រុសនៅលទទួលបានផលល្អជាច្រើន។ ខ្ញុំបានឃើញអ្នកដឹកនាំប្រុសបីដើររៀន ចេញពីមហាវិទ្យាល័យ ព្រឹកបីដើររៀនដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៅក្នុង...នៅក្នុងប្រជាជាតិនេះ វាក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ អូ ខ្ញុំអើយ វាពិតជាអ្វីមួយគាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់បានប្រាប់ខ្ញុំ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំទទួលបានខ្សែអាត់មួយរបស់អ្នក។” បាននិយាយថា “វាមិនល្អខ្លាំងពេកទេ។” បាននិយាយថា “វាគ្រាន់តែរំជើបរំជួល ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានយកវាទៅមហាវិទ្យាល័យរបស់ខ្ញុំ ហើយចាក់វា។” ហើយបាននិយាយ... ក្នុងនាមជាអ្នកចិត្តវិទ្យាដ៏អស្ចារ្យនៅទីនោះ គាត់បានឱ្យពួកគេទាំងអស់នៅស្ងៀម។

“មែនហើយ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ គេបានឮវាម្តង” គាត់បាននិយាយថា។ ហើយ គាត់បាននិយាយថាគាត់មាន...

4 ហើយបាននិយាយថា គាត់បានរាំក្នុងព្រះវិញ្ញាណនៅព្រះវិហាររបស់គាត់ បន្ទាប់ពីគាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយពួកគេបាននិយាយថា “អ្វីនឹង តើអ្នកនឹងរៀនជំហានថ្មីនៅពេលណា?”

5 គាត់បាននិយាយថា “ពេលក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំរៀនមួយនេះសិន។” គិតថាគួរឱ្យ ស្រលាញ់ណាស់ អ្នកដឹងទេ ឋានានុក្រម ព្រឹសប៊ីធើរៀន បាទ បាននិយាយថា “ពេលក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំរៀនរឿងនេះ។” ដូច្នេះវាជារឿងល្អ។ ដូចកូនតូច ទើបតែកើតថ្មី ហើយនៅតែមាន...មែនហើយ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលគាត់ត្រូវរឹតជាអ្វី ធ្វើជាសាស្ត្រាចារ្យ ផ្នែកចិត្តវិទ្យានៅមហាវិទ្យាល័យប្រេសប៊ីធើរៀនដ៏ធំបំផុតនៅបូស្តុន មែនហើយ វា ស្ថិតនៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិក។

6 ខ្ញុំបានឃើញត្រូវពេទ្យរក្សាភ័យខ្លាចបេះដូងម្នាក់របស់ ម៉ែយ៉ូស ផ្សាយដំណឹងល្អតាម ព្រះវិញ្ញាណ ហើយនិយាយភាសាដទៃ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំបានឃើញអ្នកឯកទេស ម្នាក់ទៀត ដែលជាអ្នកសេរីនៃដេ អែតវ៉ែនទីស្ទ ចេញពី...គាត់គឺជា ជា—ជា —អ្នកឯកទេសផ្នែកជំងឺបេះដូង និងបំពង់ក ហើយគាត់ជាបុរសចំណាស់ម្នាក់បាន ទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ គាត់បានទទួលវា។ នៅយប់ មួយ ខ្ញុំបានដាក់ដៃលើគាត់នៅក្នុងព្រះវិហារ ហើយគាត់បានទទួលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ដូច្នេះយើង...មានរឿងជាច្រើនដែលព្រះអម្ចាស់របស់យើងបានធ្វើ ដែល យើងដឹងគុណសម្រាប់ទ្រង់ និងជាពិសេសបានឃើញនៅពេលនេះ។

7 បន្ទាប់មក ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់ពួកគេថា “តើអ្នកដឹងទេថានេះជាម៉ោង ដែលក្រមុំព្រហ្មចារីកំពុងដេកលក់ចាប់ផ្តើមសុំប្រេង?” ដល់ពេលដែលកូនកំលោះ មកដល់ ហើយមនុស្សដែលត្រៀមខ្លួនក៏ចូលទៅ។ អូ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែល បានដឹងថាយើងរស់នៅទីនេះក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំជឿថាយើង កំពុងរស់នៅក្នុងគ្រាដ៏អស្ចារ្យបំផុតមួយដែលពិភពលោកមិនធ្លាប់ស្គាល់ នៅមុន ថ្ងៃនៃការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ អស្ចារ្យមែនអត់? សូមគិត ថាគ្រប់ពេល ឥឡូវនេះ បទគម្ពីរទាំងអស់ជិតបានសម្រេចហើយ! ដូច្នេះហើយ យើងកំពុង ទន្ទឹងរង់ចាំទ្រង់នៅពេលណាមួយ។ ហើយយើងគួរតែរស់នៅក្រោមការរំពឹងទុក បែបនោះ ដែលគ្រប់ពេលដែលវាអាចកើតឡើង។ ត្រៀមខ្លួន អធិស្ឋាន!

8 នៅក្នុងការសម្ភាសមួយចំនួនក្នុងថ្ងៃនេះ ខ្ញុំ មានម្តង ខ្ញុំបានជួបអ្នក ផ្សាយដំណឹងល្អម្នាក់មកពីទីក្រុងហូម៉ូសា ជាស្ត្រីក្លាហាន អាយុចិតសិបបីឆ្នាំ ហើយ នឹងបានឆ្លងផុតទៅប្រហែលសែសិបប្រាំ។ ហើយនាងនៅតែជា—បរិវេណ ហើយត្រូវតែជានារីយក្មេងជ័ស្រសស្អាត។ ហើយនាងបាននិយាយថានាង ត្រូវបានចិញ្ចឹមបីបាច់ធំឡើងនៅក្នុងគ្រួសារគ្រិស្តានមួយដែលជាកន្លែង “បាទ” មានន័យថា បាទ ហើយ “ទេ” គឺទេ។ ហើយនាងមកក្រោមការបង្រៀនដ៏តឹងរឹង នោះ។ ហើយនាងបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ នៅអាយុប្រហែល អូ” បាននិយាយថា “ប្រហែលប្រាំបីឆ្នាំ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំបានប្រគល់ជីវិតរបស់ខ្ញុំដល់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ”។ នាងបាននិយាយថា “ប្រហែលជាដប់ពីរឆ្នាំ ខ្ញុំត្រូវបាន ចូលរួមក្នុងនិកាយមួយទាក់ទាញ ថាខ្ញុំត្រូវតែទទួលបានពរជ័យទីពីរ” ហើយ បាននិយាយថា “ហើយត្រូវបានបញ្ជាក់យ៉ាងខ្លាំងនៅក្នុងនោះ។” ប៉ុន្តែនាងបាន និយាយថា “អាយុប្រហែលដប់ប្រាំពីរឆ្នាំ ខ្ញុំពិតជាបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ហើយឥឡូវនេះនាងត្រលប់មកទីនេះវិញ ព្យាយាមជាសម្រាប់ជំនុំបាទីស្តដែល កំពុងដេកលក់ខ្លះ។ នាងបាននិយាយថាប្រសិនបើ—ប្រសិនបើមានអ្វីដែលនាង បានឃើញ “ស្លាប់” នាងជាបាទីស្តខ្លួនឯង នាងបាននិយាយថា “តើពួកជំនុំបា ទីស្តដែលបានស្លាប់ទាំងនេះត្រលប់មកទីនេះវិញឬ?” នាងបានហៅពួកគេថា “កន្លែងដាក់សព។”

9 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំគិតថានៅពេលដែលអ្នកនៅលើសមរក្សិ...” ខ្ញុំគិតថាឥឡូវនេះនាង... គិតមើលទៅ ខ្ញុំ អាយុហាសិបពីរ នាងបានចេញជា អ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អមុនពេលខ្ញុំកើត។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំគិតថាខ្ញុំចាស់ពេក ក្នុងការចូលទីលានបេសសកកម្ម។ ហើយខ្ញុំគិតថា “ខ្ញុំអើយ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអត់ទោសអោយទូលបង្គំផង។”

10 ហើយនាង មានសុខភាពល្អ គ្រាន់តែស្រស់ថ្លា និងពូកែតាមដែលនាងអាចធ្វើ បាន។ រួចប្រាប់ខ្ញុំពីបទពិសោធន៍តាមផ្លូវបេសសកកម្ម និងរបៀបដែលដំណឹងល្អ ត្រូវបានគេត្រូវការនៅក្នុងហូម៉ូសា និង—ចិន ជប៉ុន ជាដើម។ ដូច្នោះ គេក៏បញ្ជូន នាងត្រឡប់ពីទីវាលវិញ បាននិយាយថា “អ្នកដឹងហើយថា អ្នកមិនអាចទៅវាល បេសសកកម្មបានទេ បន្ទាប់ពីអ្នកមានអាយុលើសចិតសិបឆ្នាំ។” ដូច្នោះ គេក៏ បញ្ជូននាងមកវិញ។ ប៉ុន្តែនាងនឹងមិននៅស្ងៀមទេ នាងនឹងទៅមហាសន្និបាត

បាទីស្ទទាំងអស់នេះ។ ហើយនាងបាននិយាយថា “លោក ប៊ីលី ហ្គ្រាហាំ” បាននិយាយថា “របៀបដែលគាត់កំពុងតែថ្លែងសារបាទីស្ទ គឺជាបំណុលរបស់ ក្រុមជំនុំបាទីស្ទ។” បាននិយាយថា “គាត់មិននាំពួកគេទៅឆ្ងាយដើម្បីទទួលបាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឡើយ” នាងបាននិយាយថា។ អូ បងស្រី អ្នកនៅជាប់នឹងរឿង នោះ។ ត្រូវហើយ។ នាងបាននិយាយថា ជនជាតិមិនទាំងនោះដែលត្រឡប់ទៅ ទីនោះបាននិយាយថា នាងនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទៅជាមួយហើយនិយាយថា “យើងជឿព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” បាននិយាយថា “វាមិនអីទេ” ប៉ុន្តែនាងបានប្រាប់ថា នាងបានឲ្យពួកគេស្នាក់នៅទីនោះរហូតដល់មានរឿងកើតឡើង ហើយបន្ទាប់មក ពួកគេក្លាយជាគ្រិស្ដានពិត។

11 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះហើយជាវិធីដែលវាធ្វើការ បងស្រី។ គ្រាន់តែប្រាប់ ពួកគេ ទុកឱ្យពួកគេនៅរហូតដល់មានអ្វីមួយកើតឡើង។”

12 តើពួកសាវ័កនឹងនិយាយយ៉ាងណា ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីប្រាំបួនថ្ងៃ “យើងជឿ ថាយើងទទួលបានវា ឃើញទេ ចូរយើងទទួលយកវាដោយសេចក្តីជំនឿ ហើយ បន្តការងាររបស់យើង។” ឃើញទេ វាមិនដែលដំណើរការទេ។ ពួកគេបានរង់ចាំ នៅទីនោះរហូតដល់ពួកគេដឹងថាមានអ្វីមួយកើតឡើង។ ហើយនោះហើយជា បញ្ហារបស់យើងនៅថ្ងៃនេះ យើងមិននៅយូរគ្រប់គ្រាន់ទេ។ អញ្ចឹង ហើយជាហេតុ ផលបន្ទាប់មកយើងអាចរស់នៅបែបណាក៏បាន ធ្វើអ្វីក៏ដោយ មិនរំខានយើងទេ ដោយសារតែយើងមិនស្នាក់នៅទីនោះយូរគ្រប់គ្រាន់។ ថ្ងៃនេះយើងចូលក្នុង ស្នែក យើងចេញក្រៅ ហើយ ផ្លូវនេះ និងផ្លូវនោះ។ ប្រសិនបើយើងស្នាក់នៅយូរល្មម រហូតដល់អ្នកចូលជិត ហើយបិទទ្វារពីក្រោយអ្នក នោះអ្នកនឹងស្នាក់នៅទីនោះ។ អ្នកត្រូវបានផ្សាភ្ជាប់រហូតដល់ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះរបស់អ្នក។ ខ្ញុំរីករាយណាស់ ចំពោះរឿងនោះ។

13 ហើយយើងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយ នៅ ផុននិក និង តាមជ្រលងភ្នំ និងអ្នកជាគ្រិស្ដានជាច្រើននៅទីនោះ ពួកគេជាច្រើនក្តោបកាន់ជីវិត ជាទីស្រឡាញ់។

14 ខ្ញុំបានឡើងលើភ្នំខាងត្បូង ប្រពន្ធនៅខាងក្រោយនោះ ហើយខ្ញុំ។ ថ្ងៃមួយ មិត្ត ភក្តី ប្អូនប្រុសខ្ញុំ ដុក បានទុកក្មេងស្រីទាំងពីរនាក់នោះ ហើយ—ហើយបងប្រុស និងបងស្រីរូង បានទុកក្មេងប្រុសនោះ ហើយខ្ញុំ និងប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំបានក្របមទឹកឃ្មុំ

លើកទីពីរ។ ហើយនាងបាននិយាយថា “ប៊ីល អ្នកដឹងទេ ថាលើកនេះគឺពិសេស ជាងការក្របទឹកឃ្មុំលើកទីមួយ។” នាងបាននិយាយថា “លើកទីមួយដែលយើង ទៅក្របទឹកឃ្មុំ រឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំបានធ្វើគឺអង្គុយនៅក្នុងជំរុំហើយរង់ចាំអ្នក ចូលមកពីការបរិច្ចាគ។” នាងបាននិយាយដូច្នោះ។

15 ខ្ញុំបានប្រើយុទ្ធសាស្ត្រតិចតួច អ្នកដឹងទេ។ ខ្ញុំគិត “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនមានលុយ ច្រើនទេ។” សន្សំទុកក្នុងកំប៉ុងម្សៅ ល្មមនឹងចេញដំណើរទៅបរិច្ចាគហើយ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំនឹងរៀបការនៅរដូវស្លឹកឈើជ្រុះ។ ដូច្នោះខ្ញុំគិតថា “គ្រាន់តែធ្វើវាទាំងអស់ព្រមគ្នា” អ្នកយល់ទេ។ ហើយ—ហើយខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងធ្វើដំណើរទៅបរិច្ចាគ វានឹង ក្លាយជាពេលក្របទឹកឃ្មុំផងដែរ អ្នកដឹងទេ ដូច្នោះហើយយើងបានជួបគ្នា។ ប៉ុន្តែ លើកនេះយើងបានចំណាយប្រាក់ហើយចេញទៅក្រៅ ហើយ ហេតុអ្វី បានជាមាន ពេលដ៏អស្ចារ្យ។

16 ហើយពួកគេជាច្រើនមកពីរោងឧបោសថនៅទីនេះ។ ខ្ញុំជឿថាបងប្រុសសុត មែន ក្រុមគ្រួសាររបស់គាត់នៅទីនោះ ហើយបងប្រុស ថម ស៊ីមសុន និង ពួកគេ និងបងប្រុសម៉ាហ្គី ហើយយើងទាំងអស់គ្នាមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុង ព្រះអម្ចាស់។

17 ដូច្នោះហើយ យើងបានឡើងទៅលើភ្នំខាងត្បូង ដែលស្ថិតនៅភាគខាងត្បូង នៃទីក្រុង ជុននិក ហើយក្រោកឡើងចេញពីសម្ពាធនោះ។ ហ្នា! សម្ពាធក្នុងទីក្រុង ទំនើប! កុំឆ្ងល់នៅពេលដែលមនុស្សចាប់ផ្តើមកើនឡើងនៅលើផែនដី អំពើបាប និងអំពើហិង្សាកើតឡើង។ ហើយខ្ញុំបានមើលទៅទីនោះ ហើយអង្គុយទីខ្ពស់ ដើម្បីយើងអាចឃើញជ្រលងភ្នំ ជុននិក ខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់ប្រពន្ធខ្ញុំថា “ឆ្ងល់ ថាប៉ុន្មានដងហើយ តាំងពីយើងមកអង្គុយនៅទីនេះក្នុងដប់ប្រាំនាទីនេះ តើ ព្រះនាមរបស់ព្រះអម្ចាស់ត្រូវបានគេយកប្រើទៅជាឥតប្រយោជន៍នៅក្នុងទីក្រុង នោះឬ?” ហើម?

18 ប្រហែល មែនហើយ នៅក្នុងតំបន់ទីក្រុង ការទទួលយកនៅក្នុង ថែម ភី និង—និង សាន់នីស្តប និងតាមរយៈទីនោះ ខ្ញុំគិតថាមានមនុស្សមួយលាន នាក់នៅក្នុងជ្រលងភ្នំនោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “កាលពីបីរយឆ្នាំមុន គ្មានអ្វី ក្រៅពីដើមត្រសក់ និងសត្វកន្ទាយនៅទីនេះទេ។ ហើយវាប្រហែលជា នៅចំពោះ ព្រះនេត្ររបស់ព្រះអម្ចាស់ វាជាការប្រសើរជាងប្រសិនបើវាត្រឡប់មកដូចដើមវិញ

នោះ។” ត្រូវហើយ។ ទោះបីជាអស្ចារ្យ—ទីក្រុងដ៏អស្ចារ្យដែលគេបានសាងសង់នៅ ទីនោះ ហើយផ្ទះដ៏ស្រស់ស្អាតជាដើម គឺស្អាត។ ប៉ុន្តែវាជាការល្អ វាជាការប្រសើរ ជាងប្រសិនបើមនុស្សប្រុសស្រីដើរឡើងចុះតាមផ្លូវ លើកដៃឡើងលើអាកាស លើកតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ និងអព្រះគុណព្រះអង្គ។ ប៉ុន្តែ ជំនួសមកវិញ វាមានជា ការ ជេរប្រមាថ បន្តការជីកស្រា។ អនុញ្ញាតឲ្យអរិយធម៌ចូលមក ហើយអំពើអាក្រក់ ក៏មាន។

19 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើមានអំពើផិតក្បត់ប៉ុន្មាននាក់នៅយប់មិញ នៅក្រុង នេះ! មានប៉ុន្មាននាក់ស្រវឹង! ផ្ទះប៉ុន្មាន...តើ—តើមានរឿងមិនប្រក្រតីប៉ុន្មានដែល ត្រូវបានធ្វើក្នុងម៉ោងចុងក្រោយនេះ ក្នុងទីក្រុងដ៏អស្ចារ្យនេះ!”

20 ហើយប្រពន្ធខ្ញុំនិយាយមកខ្ញុំ នាងនិយាយបែបនេះ ដូចខ្ញុំគិត “តើការមក ទីនេះមានប្រយោជន៍អ្វី? ហេតុអ្វីបានជាអ្នកចេញពីផ្ទះមកទីនេះ?”

21 បន្ទាប់មកខ្ញុំបាននិយាយថា “នេះជាអ្វីដែលវាកើតឡើង។ បន្ទាប់ពីទាំងអស់ នោះ ដែលប្រាកដជាមានភាគច្រើន ប៉ុន្តែមានភាគតិចខ្លះនៅទីនោះ។ តើ ការអធិស្ឋានស្មោះត្រង់ប៉ុន្មានបានឡើងមកនៅល្ងាចចុងក្រោយនៅទីនោះ ដែល ទើបតែមកបម្រើនៅទីនោះ?”

22 ហើយទ្រង់ល្អណាស់ចំពោះពួកយើង ដែលក្រុមជំនុំនានានឹងត្រូវបាននាំចេញ មុនពេលថ្ងៃលិច ដែលអ្នកមិនអាចចូលទៅក្នុងទីធ្លាជុំវិញកន្លែងនោះ។ ហើយ អង្គការទាំងនោះជាដើម ហើយព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ហើយ ប្រទានពរដល់ពួកគេ។ ហើយខ្ញុំមិនដែលបានធ្វើអ្វីទេ គឺគ្រាន់តែបន្តបម្រើភ្លាម ៗនៅឯដំណឹងល្អ។ ហើយពេលខ្លះ ពិតណាស់ វាក៏ងតែងណាស់ ប៉ុន្តែវាជាវិធី តែមួយគត់ដែលខ្ញុំដឹង។ វាពិបាកនៅទីនេះ។ ដូច្នេះវានឹងកាន់តែលំបាកនៅឯទីជំនុំ ជំរះ ដែលយើងត្រូវក្រោកឈរឡើង។ ដូច្នេះ សរុបមក វាជារឿងដ៏រុងរឿង។ ហើយ យើងចង់អរគុណក្រុមជំនុំនៅទីនេះសម្រាប់ការអធិស្ឋាន និងកាន់តាមជាមួយ យើង ហើយ—ហើយរក្សាយើងនៅជិតឈើឆ្កាង។

23 ហើយឥឡូវនេះត្រលប់មកផ្ទះវិញ នៅទីនេះ ហើយខ្ញុំនឹងបានក្រោកឡើង នៅព្រឹកនេះប្រហែលជាដើម្បីអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺមួយចំនួន។ ខ្ញុំបាន ទទួលការសម្ភាសន៍ជាច្រើនដែលកំពុងរង់ចាំ ករណីខ្លះដែលខ្ញុំទទួលបាននៅ

ពីរបីថ្ងៃចុងក្រោយចាប់តាំងពីខ្ញុំមកទីនេះ រង់ចាំមួយខែចាប់តាំងពីខ្ញុំបានទៅ។ ដូច្នេះហើយពួកគេព្យាយាមចូលទៅកាន់ពួកគេឲ្យបានលឿនតាមដែលពួកគេអាចធ្វើទៅបាន ដោយយកពួកគេមកពីកន្លែងផ្សេងៗដែលពួកគេនៅ។

24 បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ក្នុងរយៈពេលប្រហែលពីរសប្តាហ៍ទៀត ខ្ញុំនឹងទៅតុកសុន ដែលជាផ្នែកខាងក្រោម។ ហើយឥឡូវនេះអ្នកជំនួញនៅពេលនេះ ដូច្នេះអ្នកអាចអធិស្ឋានសម្រាប់រឿងនេះ... ខ្ញុំមិនដែលចូលចិត្តធ្វើអ្វីឡើយ រហូតដល់ដំបូងខ្ញុំជឿថា វាជាព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ សន្និបាតបន្ទាប់កើតឡើងនៅ ម៉ុងស្តូ ហើយបន្ទាប់ពីទីនោះទៅ វ៉ាស៊ីនតោន រដ្ឋ វ៉ាស៊ីនតោន និងទៅកាន់ទីក្រុង ហ្សឺរ៉ូ បន្ទាប់មកប៉ារីស ហើយបន្ទាប់មកទៅកាន់អាហ្ស៊ីកខាងត្បូង។ ហើយវាកើតឡើងនៅចន្លោះពេលនេះនិងខែមិថុនា។ ហើយខ្ញុំត្រូវបានអញ្ជើញឲ្យធ្វើជាភ្នាក់ងារសន្និបាតទាំងអស់នេះ។ ហើយវាអាចផ្តល់ឱ្យខ្ញុំនូវឱកាសមួយដើម្បីចូលទៅក្នុងអាហ្ស៊ីកខាងត្បូងម្តងទៀត។ ការហៅរបស់ពួកគេរាល់ខែយើងទទួលបានការអញ្ជើញ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើមួយ...

25 មានការបំបែកដ៏ធំមួយនៅក្នុងព្រះវិហារ គឺក្រុមជំនុំ ពេនទីកុស្ត។ ហើយបើអ្នកទៅម្ខាង ម្ខាងទៀតមិនមានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងវាទេ។ ហើយពួកគេនឹងមិនសហការគ្នាទេ ដូច្នេះខ្ញុំទើបតែត្រលប់មកវិញឥឡូវនេះប្រហែលប្រាំឆ្នាំដោយការអំពាវនាវក្នុងចិត្តខ្ញុំឱ្យទៅ។ ហើយឥឡូវនេះ ប្រហែលជាអ្នកជំនួញនឹងយកខ្ញុំចូលទៅហើយ គ្រាន់តែអាចកសាងវាបានហើយ នោះមកពីភាគីទាំងសងខាង អ្នកឃើញហើយ ដែលធ្វើឱ្យពួកគេទាំងអស់គ្នាឡើងដល់កម្ពស់។ ពួកគេទាំងអស់ត្រូវតែមកសហការក្នុងនោះដោយសារតែតម្រូវការហិរញ្ញវត្ថុរបស់ពួកគេ—សេចក្តីត្រូវការរបស់ពួកជំនុំគឺនៅទីនោះ ដូច្នេះពួកគេត្រូវតែមកដើម្បីសង្គ្រោះរឿងចំពោះមុខរបស់ពួកគេ អ្នកឃើញទេ? ដូច្នេះ ប្រហែលជាវាអាចជាព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់ទោះជាយ៉ាងណាខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ស្តាប់ទៅវាល្អ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនដឹងទេ។

26 ហើយបន្ទាប់មកនៅឆ្នាំនេះ បងប្រុស បរដ៏រដ្ឋលំឱ្យខ្ញុំនូវដំណើរកម្សាន្ត ឬលិខិតអញ្ជើញ។ ហើយ បើនិយាយដោយស្មោះត្រង់ វាជារសៀវភៅកម្រាស់ពីរដងរបស់នេះដែលចូលមកតាំងពីបុណ្យណូអែលមុន ពីការអញ្ជើញនៅជុំវិញ។ វាច្រើនពេកសម្រាប់ចិត្តមនុស្សក្នុងការព្យាយាមដោះស្រាយវា ដូច្នេះខ្ញុំមិនបានយកវាទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែទៅប្រជុំមួយ ហើយចាំមើលកន្លែងដែលព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល

មកខ្ញុំឱ្យទៅពីទីនោះ បន្ទាប់មក ខ្ញុំនឹងទៅ ហើយបន្ទាប់មក ហើយកន្លែងណាដែល ទ្រង់ប្រាប់ខ្ញុំឱ្យទៅ។ ដូច្នោះ អ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំផង។

27 ខ្ញុំចាំថាកាលពីឆ្នាំមុន ចុះជាមួយបងប្រុស... ឬបងស្រី ខុកនៅទីនោះ នៅពេល ដែលបងប្រុសអាហ្គោនប្រាយ បានហៅខ្ញុំឱ្យធ្វើដំណើរទៅ អែនសរិក។ ចុះបើខ្ញុំនឹង បន្តវាដោយស្មានថាមិនអីទេ?

28 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានគិតថា សន្មតថា ខ្ញុំបានអធិប្បាយលើប្រធានបទនោះ។ ខ្ញុំ បាននិយាយនៅពេលដែលខ្ញុំចេញទៅទីនោះ ប្រាប់អ្នកកាសែតថា “យកខ្សែអាត់ ផង។ កុំចេញក្រៅដោយគ្មានខ្សែអាត់ ខ្ញុំនឹងអធិប្បាយលើប្រធានបទដែលខ្ញុំបាន ធ្វើនៅទីនេះ។” ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងយកសេចក្តីអធិប្បាយមួយដែលខ្ញុំបានធ្វើនៅទីនេះ អ្វីដែលនៅសល់ទាំងអស់សុទ្ធតែថ្មីទាំងអស់។ ហើយបងប្រុស ម៉ាហ្គី មានវា ទាំងអស់។

29 ការសន្មត។ ដូច្នោះប្រសិនបើខ្ញុំបានទៅ ការសន្មតនៅទីនោះ វាច្បាស់ជា ខុសពីអ្វីដែលវាបានប្រែក្លាយ និងមិត្តនឹងមិនត្រូវបានបំពេញទេ។ ប៉ុន្តែនិមិត្តនោះ ត្រូវបានសម្រេច ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នាបានដឹង អំពីរបៀបដែលព្រះអម្ចាស់បាន ប្រទានពរ។

30 ឥឡូវនេះ មានរឿងមួយទៀតដែលនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំជាយូរមកហើយ។ ក្រុមជំនុំ សូមអធិស្ឋានសម្រាប់វា។ អ្នកទាំងអស់គ្នានៅទីនេះដឹងថាតាំងពីខ្ញុំនៅតូច មកខ្ញុំមិនដែលពេញចិត្តក្នុងប្រទេសនេះទេ។ អស់ពីចិត្តរបស់ខ្ញុំតែងតែប្រាថ្នា ចង់បានលោកខាងលិច។ ហើយខ្ញុំចាំថាពេលខ្ញុំកំពុងច្រូតស្មៅឱ្យម្តាយក្មេក ខ្ញុំនៅកន្លែងតូចមួយ នោះគឺជា... ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ព្រះវិហារនៅទីនេះ កន្លែង នោះ។ ខ្ញុំកំពុងតែដើរតាមជំហាន ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានព្រះបន្ទូលមក ខ្ញុំ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមិនអាចឱ្យអ្នកបានទៀតទេ រហូតទាល់តែអ្នកស្តាប់ បង្គាប់ខ្ញុំពេញលេញ ដូចអំប្រាហាំ។” ឃើញទេ? ហើយអំប្រាហាំ ព្រះបានប្រាប់ គាត់ឱ្យញែកខ្លួនចេញ ហើយចេញទៅ។ ហើយពេលគាត់ធ្វើតាម គាត់ក៏យក ឪពុក និងក្មួយប្រុសទៅជាមួយ។ ហើយរហូតដល់អំប្រាហាំបានស្តាប់បង្គាប់ ព្រះជាម្ចាស់ទាំងស្រុង នោះមានការសម្រេចពេញលេញនូវអ្វីដែលព្រះបានសន្យា នឹងគាត់។ ហើយចំណង ដែលជាចំណងដ៏សំខាន់មួយដែលចងខ្ញុំនៅទីនេះ គឺ ម្តាយរបស់ខ្ញុំ។ អ្នកដឹងហើយ។ ហើយឥឡូវនេះ ម្តាយបានលាចាកទៅនៅជា



មួយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវបត់ទៅណា ត្រូវធ្វើអ្វីទេ ដូច្នោះ សូមអ្នកអធិស្ឋានឲ្យខ្ញុំ។

31 ឥឡូវនេះ បងប្រុសនៅវិល ខ្ញុំបានដើរចេញនៅលើវេទិកា ខ្ញុំគិតថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំ នឹងទៅទីនោះ។” មាននរណាម្នាក់បានជួបខ្ញុំហើយនិយាយថា “ខ្ញុំអើយ យប់នេះ ពួកគេមានកម្មវិធីល្អណាស់។” បាននិយាយថា “ពួកគេនឹងមានកម្មវិធីអធិប្បាយ កម្មវិធីចម្រៀង កម្មវិធីអធិស្ឋាន ហើយបន្ទាប់មកទទួលយកការប្រមូល ហើយ បន្ទាប់មកបាននិយាយថាពួកគេបាន—បានទទួលការលាងជើង ការប្រកបប្បបូម និងកម្មវិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។”

32 ខ្ញុំគិត “បងប្រុសកំសត់អើយ! ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំអើយ របស់ទាំងអស់នោះ ខ្ញុំដឹងថា វាជាអ្វី ប្រហែលជាបន្ទាប់ពីបានអធិប្បាយយ៉ាងលំបាកនៅព្រឹកនេះ។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ គិតថា “ខ្ញុំនឹងចូលទៅទីនោះ ប្រហែលគាត់ចង់ឱ្យខ្ញុំធ្វើពិធីប្រកបប្បបូម។”

33 ហើយគាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកនឹងអធិប្បាយសម្រាប់ពួកយើងនៅយប់ នេះទេ ប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍ថាត្រូវបានដឹកនាំ?” ដូច្នោះខ្ញុំដឹងថាវាមានន័យ យ៉ាងណា។ ដូច្នោះ ខ្ញុំបានត្រឡប់ទៅវិញ ហើយយកបទគម្ពីរមួយនៅទីនេះ ហើយ បានកត់កំណត់ត្រាមួយចំនួន ហើយប្រហែលជាព្រះអម្ចាស់នឹងជួយខ្ញុំឱ្យបញ្ជូន សារខ្លីមួយប្រហែលបួនម៉ោង ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងមាន—ការលាងជើងរបស់ យើង ហើយបន្ទាប់មកការប្រកបប្បបូម។ ហើយបន្ទាប់មក ហើយ អូ ខ្ញុំ ប្រហែលជា ខ្ញុំនឹងចប់មុនពេលនោះ។ អត់ទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែលេងសើចនឹងអ្នក។ ប្រហែលម្តែ សាមសិបនាទី ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងមានពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក...តើអ្វីទៅជា ការប្បបូម? ការប្បបូមធ្វើតាមនេះ បន្ទាប់មក ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។

34 ឥឡូវនេះ យើងសប្បាយចិត្តដែលអ្នកនឹងទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ហើយដែលគាប់ព្រះហឫទ័យទ្រង់ ហើយ វាត្រឹមត្រូវទាំងអស់ជាមួយគ្រូគង្វាលនិងប្រជាជន នៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ ខ្ញុំ នឹងចុះទៅអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ ហើយអធិប្បាយ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វ ព្រះហឫទ័យ ថ្ងៃអាទិត្យខាងមុខនេះ ព្រោះខ្ញុំប្រហែលជាថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ខ្ញុំនឹង ទៅម្តងទៀតនៅពេលនោះ។ ហើយពេលដែលខ្ញុំចូលមក ខ្ញុំចូលចិត្តចូល—ហើយ អធិប្បាយនៅទីនេះ ព្រោះយើងមានទំនាក់ទំនងជាបងប្អូននឹងគ្នា ហើយបងប្រុស

នៅរាល់និងខ្ញុំនៅទីនេះ ហើយយើង—យើងស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក ហើយយើង—យើង—យើងចង់នៅជិតនិងជួយគ្នាទៅវិញទៅមក...

35 នេះស្តាប់ទៅដូចជាការលះបង់ ប៉ុន្តែខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាមិនស្តាប់ទៅដូចអ្នកគិតទេ លោកខ្វីបាននិយាយនៅពេលមួយថា គាត់...ខ្ញុំនៅក្នុងយុទ្ធនា ការលក់អំពូល ឲ្យក្រុមហ៊ុន។ ហើយគាត់បានទិញអំពូលដ៏ធំសម្បើមដែលនឹងរក្សាគុណភាព រយៈពេលបួនឬប្រាំឆ្នាំ ខ្ញុំបានងាកមកទិញរថយន្ត ហូតពីគាត់។ គាត់បាន និយាយថា “ប៊ីលី ខ្ញុំជឿថាយើងគ្រាន់តែអះខ្មែរឱ្យគ្នាទៅវិញទៅមក។” ដូច្នេះ ជាការប្រសើរណាស់ គ្រាន់តែជាការជួយក្នុងគ្រាចាំបាច់។ ដូច្នេះហើយ—នោះ ជាការត្រឹមត្រូវ។ យើងដឹងពីរបៀបមកជួយសង្គ្រោះគ្នាទៅវិញទៅមក និងជួយគ្នា ទៅវិញទៅមក។

36 ឥឡូវនេះ សូមចូលទៅកាន់ផ្នែកដ៏ស្មោះត្រង់របស់វាឥឡូវនេះ ហើយបើខ្ញុំមិន ច្រឡំទេ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំឃើញបង ប៊ីឡី នៅខាងក្រោយនោះ ជាបងប្រុសបម្រើព្រះ ម្នាក់ទៀត។ ហើយថ្ងៃនេះនៅពេលដែលខ្ញុំដើរកាត់ បងប្រុសជូនៀ ជេកសុនកំពុង ឈរនៅទីនេះក្នុងទីធ្លាជាមួយបងប្រុសក្រេច។ តើពេលខ្លះគេមានកម្មវិធីនៅទីនេះ ទេ? ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ខ្ញុំយល់ហើយ។ មិនអីទេ យើងអាចផ្គត់ផ្គង់ទឹកបាន ប្រសិនបើពួកគេមានបេក្ខជន។ យើង—យើងមានទឹកហើយ មិនអីទេ។

37 ដូច្នេះឥឡូវនេះ ដោយថាយើងនឹងមានការរួបរួម ខ្ញុំគិតថាវាជាការល្អប្រសិនបើ ខ្ញុំនិយាយអំពីការរួបរួមតែប៉ុន្មាននាទី។

38 ឥឡូវនេះ មុននឹងយើងចូលទៅជិតព្រះបន្ទូល សូមទុកអ្វីៗទាំងអស់ចោល ឥឡូវនេះ ហើយគ្រប់វិធីដែលក្មេងៗនិងកូនៗរបស់យើងទាំងអស់ចោល ហើយ —ហើយចូលទៅកាន់វត្តមានរបស់ព្រះដោយការអធិស្ឋាន។ ចូរយើងអធិស្ឋាន។ ពេលនេះយើងបានឱនក្បាល ហើយខ្ញុំជឿចិត្តយើងផង ប្រសិនបើមានការស្នើសុំ នៅទីនេះ...អ្នកចង់ឱ្យព្រះទ្រង់ជ្រាប ហើយចង់ឲ្យខ្ញុំចងចាំអ្នកនៅចំពោះព្រះ តើអ្នក គ្រាន់តែឲ្យវាបានដឹងដោយការលើកដៃរបស់អ្នកទៅព្រះ។ ព្រះបានប្រទានដល់ការ ស្នើសុំរបស់អ្នករាល់គ្នា។

39 ព្រះដ៏មានប្រទានភាព ជាព្រះវរបិតានៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះអម្ចាស់នៃ យើង ព្រះអង្គប្រោសទ្រង់ឲ្យមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ហើយតាំងទ្រង់នៅខាងស្តាំ ព្រះហស្តដ៏មានចេស្ដា ធ្លាប់រស់នៅដើម្បីអង្វរលើរឿងដែលយើងជឿថាទ្រង់បាន

ធ្វើសម្រាប់យើង ហើយសារភាពថាវាដូច្នោះមែន។ ទូលបង្គំទូលអង្វរព្រះជាម្ចាស់ នៅយប់នេះថាទ្រង់នឹងអត់ទោសអំពើបាបរបស់យើង។ អូ យើងចង់នៅក្រោម ព្រះលោហិតគ្រប់ពេលវេលា ដ្បិតយើងមិនដឹងថានឹងមានអ្វីកើតឡើងនោះទេ។ អ្វីៗទាំងអស់គឺរុំឡើង យើងមានអារម្មណ៍បែបនោះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ការយាង មករបស់ព្រះអម្ចាស់ជិតមកដល់ហើយ។ ហើយយើងកំពុងដោះស្រាយដើម្បី ធ្វើដំណើរ។ ហើយនៅពេលយើងគិតពីការធ្វើដំណើរ យើងអាចគិតពីវ៉ាលី និង —និងសម្លៀកបំពាក់ និងស្បែកជើងបន្ថែម។ ប៉ុន្តែតើការធ្វើដំណើរនេះខុសគ្នា យ៉ាងណា! វាមិនខ្ទប់ វាត្រូវបានពន្លាចេញ ដោយដាក់មួយឡើយ។ ក្នុងនាមជា អ្នកបម្រើអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ ប៉ុលបានមានប្រសាសន៍នៅក្នុងសៀវភៅហេព្រើរ ជំពូកទី១២ “យើងទុកចោលរាល់ទម្ងន់ និងការមិនជឿដែលងាយស្រួលនឹងរំខាន យើង ដើម្បីឱ្យយើងអាចរត់ដោយអត់ធ្មត់ចំពោះការប្រណាំងដែលបានកំណត់ នៅចំពោះមុខយើង។”

40 ហើយយើងមិនអាចទាយពីរឿងល្អដល់ពិភពលោកទំនើបនេះបានទេ។ អ្វី ដែលយើងអាចទាយតាមរយៈព្រះវិញ្ញាណមានតែមួយគត់ គឺគ្រោះមហន្តរាយ បញ្ហារញ្ជួយផែនដី រលកជំនោរដ៏ធំ ព្រះអាទិត្យ និងព្រះច័ន្ទបាត់ទៅ ក្រុមជំនុំនៅ សម័យឡៅឌីសេ គ្រិស្តាននៅខាងក្រៅទ្វារ គោះចូល។ ព្រះអើយ! ដូចមីកាយ៉ាពី បុរាណ តើគាត់អាចឲ្យពរដល់អំហាប់យ៉ាងដូចម្តេចបាន ពេលទំនាយទាស់នឹង គាត់? កាលហោរាដ៏ខ្លាំងពូកែនោះ អេលីយ៉ា បានដើរមករកគាត់ ហើយដោយ សារគាត់បានយកជីវិតរបស់បុរសស្លូតត្រង់នោះ គឺណាបោត ដូច្នោះគាត់បាន និយាយថា “សត្វឆ្កែនឹងលិទ្ធុឈាមរបស់អ្នក។” ដូច្នោះ តើមីកាយ៉ាអាចទាយពី ការល្អយ៉ាងដូចម្តេចបាន?

41 តើកូនចៅដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណនៅសព្វថ្ងៃនេះអាចទាយពីរឿងល្អ បានយ៉ាងណា ចំពោះមនុស្សដែលមានបាប និងព្រងើយកន្តើយដែលបាន បង្វែរព្រះអម្ចាស់មកខាងក្រៅ? បពិត្រព្រះអង្គ យើងឃើញតែសេចក្តីជូរចត់នៃ សេចក្តីជំនុំជំរះនៅខាងមុខ។ ហើយស្រែកប្រាប់អ្នកធ្វើមិនត្រឹមត្រូវថា “ចូររត់ទៅ ឯព្រះយេហូវ៉ាចុះ ដ្បិតទ្រង់ជាថ្មនៅក្នុងស្រុកដែលនឿយហត់! ទ្រង់ជាជម្រក នៅពេលមានព្យុះ។ ហើយព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់គឺជាបម្លើខ្លាំងក្លា ហើយមនុស្ស សុចរិតរត់ចូលទៅក្នុងនោះ ហើយមានសុវត្ថិភាព។” តើយើងអាចគិតយ៉ាងណាអំពី

ទីក្រុងដ៏អស្ចារ្យទាំងនោះដែលបានសាងសង់ ជាកន្លែងជ្រកកោន ហើយនៅពេលដែលអ្នកប្រមាញ់តាម...បន្ទាប់ពីបុរសនោះហើយគាត់បានចូលទៅក្នុង—ប៉ម គាត់មានសុវត្ថិភាព គ្មានអ្វីអាចប៉ះគាត់បានទេ។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមឲ្យយើងខ្ញុំរត់ទៅរកព្រះអម្ចាស់ជាប្រញាប់ ដ្បិតព្រះអង្គជាទីពឹងជ្រក និងជាកម្លាំងរបស់យើង និងជាជំនួយបច្ចុប្បន្នយ៉ាងខ្លាំងនៅក្នុងពេលមានបញ្ហា។ ដូច្នោះ ឃើញដោយភ្នែក ឥន្ទ្រី ដូចជាមាន បញ្ហាកើតឡើង ពពកវិល ផ្ការលាន់ និងផ្លេកបន្ទោរនៃការវិនិច្ឆ័យ ចុះមកលើផែនដី យើងដឹងថាខ្យល់ព្យុះជិតមកដល់ហើយ។

42 យប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកនៅទីនេះ ដែលបានលើកដៃឡើង។ ទូលបង្គំមិនដឹងថាពួកគេចង់បានអ្វីទេ ព្រះបិតា ទ្រង់ជ្រាប។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងផ្គត់ផ្គង់អ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដល់ព្រលឹងដ៏មានតម្លៃរបស់ពួកគេ ដែលអត្ថន័យនៅពីក្រោយដៃនោះត្រូវបានលើកឡើង។ សូមប្រទានមកព្រះអម្ចាស់។ ព្យាបាលអ្នកជំងឺ។ លូងលោមអ្នកនឿយព្រួយ។ ផ្តល់ភាពរីករាយដល់អ្នកដែលត្រូវគិរិជាតិ។ ផ្តល់សន្តិភាពដល់អ្នកដែលនឿយព្រួយ និងអាហារដល់អ្នកស្រេកឃ្លាន ផ្តល់ទឹកដល់អ្នកស្រេក និងសេចក្តីអំណរដល់អ្នកសោកសៅ ផ្តល់អំណាចដល់ក្រុមជំនុំ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមនាំព្រះយេស៊ូវមកកណ្តាលយើងនៅយប់នេះ ដូចដែលយើងកំពុងរៀបចំដើម្បីទទួលយកការប្រកបបូរណ៍មតំណាងឱ្យរូបកាយដែលខូចរបស់ទ្រង់។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់អើយ ថាទ្រង់នឹងយាងមកកាន់ទូលបង្គំក្នុងរបៀបដ៏អស្ចារ្យ។

43 ប្រទានពរដល់ក្រុមជំនុំតូចនេះ គ្រូគង្វាលជាទីស្រឡាញ់ បងប្រុស នេវីលរបស់យើង និងក្រុមគ្រូសាររបស់គាត់ និងឌីកុន អ្នកទទួលខុសត្រូវ និងមនុស្សគ្រប់រូបដែលមានវត្តមាន។ ប្រទានពរដល់អ្នកដទៃទៀត ព្រះអម្ចាស់ជុំវិញពិភពលោក ដែលរង់ចាំដោយសេចក្តីរីករាយចំពោះការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ ចង្អៀងត្រូវបានរលត់ ហើយបំពង់ផ្សែងទាំងអស់បានរលាង ហើយពន្លឺនៃដំណឹងល្អបានក្លីនៅកន្លែងងងឹត។

44 ឥឡូវនេះ សូមជួយទូលបង្គំផង ព្រះអម្ចាស់ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលពីរបីពាក្យនេះ។ សូមប្រទានពរដល់វា នៅពេលយើងអានវា ហើយផ្តល់ឱ្យយើងនូវបរិបទគ្រឿងយើងសុំវានៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

45 ឥឡូវនេះ យើងអាចនឹងបើកទៅក្នុងសៀវភៅមួយ ទៅជំពូកទី ៦ នៃគម្ពីរ យ៉ូហាន ហើយវានឹងជាការល្អប្រសិនបើយើងម្នាក់ៗអានជំពូកទាំងមូលនេះ នៅពេលយើងទៅផ្ទះ។ ខ្ញុំចង់អាន ចាប់ផ្តើមនៅខ០៧។ ចុះដល់ ៥៩ រួមបញ្ចូល គ្រាន់តែសម្រាប់វិធីនៃការកសាងអត្ថបទមួយនៅលើប្រធានបទនៃ: ការព្រហ្មកបរ រូបរូម។

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល នៅពេលបុណ្យនេះ។ វាជាពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ ដែលមានពិធីបុណ្យទាំងនេះ។ ពួកគេបានដឹកទឹកពីថ្ម ដើម្បីតំណាងឲ្យថ្មដែលនៅ ទីរហោស្ថាន។ ហើយពួកគេបរិភោគសម្រាប់នំម៉ាណាដែលបានធ្លាក់ចុះជាច្រើន រយឆ្នាំមុនក្នុងពិធីលើក។ វាគ្រាន់តែជាបុណ្យរំលង ដូចយើងមានយប់នេះ។

ប្រាកដមែន ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា អ្នកណាដែលជឿដល់ខ្ញុំ នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។

ខ្ញុំជានំប៉័ងជីវិត។

ពួកព្យាយាមអ្នករាល់គ្នាបានបរិភោគនំម៉ាណា នៅទីរហោស្ថាន ហើយក៏ ស្លាប់អស់ទៅ។

ឯនំប៉័ងដែលខ្ញុំនិយាយនេះ គឺជានំប៉័ងដែលចុះពីស្ថានសួគ៌មក ដើម្បីឲ្យអ្នកណា ដែលបរិភោគ មិនត្រូវស្លាប់ឡើយ។

ខ្ញុំជានំប៉័ងដ៏រស់ ដែលចុះពីស្ថានសួគ៌មក: បើអ្នកណាបរិភោគនំប៉័ង នេះ នោះនឹងរស់នៅអស់កល្បជានិច្ច: ឯនំប៉័ងដែលខ្ញុំឲ្យ គឺជាបូកសាច់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំនឹងឲ្យជំនួសជីវិតមនុស្សលោក។

ដូច្នេះ ពួកសាសន៍យូដាគេជជែកគ្នាថា ធ្វើដូចម្តេចឲ្យអ្នកនេះអាចនឹង ឲ្យសាច់ខ្លួនមកយើងបរិភោគបាន?

នោះព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅគេថា ប្រាកដមែនខ្ញុំប្រាប់ អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា បើអ្នករាល់គ្នាមិនពិសាសាច់ ហើយមិនដឹក ឈាមរបស់កូនមនុស្ស នោះអ្នករាល់គ្នាគ្មានជីវិតនៅក្នុងខ្លួនទេ។

អ្នកណាដែលបរិភោគសាច់ នឹងឈាមរបស់ខ្ញុំ នោះមានជីវិតដ៏នៅ អស់កល្បជានិច្ច ហើយខ្ញុំនឹងឲ្យអ្នកនោះរស់ឡើងវិញ នៅថ្ងៃចុងបំផុត។

ពីព្រោះសាច់ខ្ញុំជាអាហារពិត ហើយឈាមខ្ញុំក៏ជាក្រឡឹងជឺក  
ពិតប្រាកដ។

អ្នកណាដែលបរិភោគសាច់ និងឈាមរបស់ខ្ញុំ នោះនៅក្នុងខ្ញុំ ហើយខ្ញុំ  
ក៏នៅក្នុងអ្នកនោះដែរ។

អ្នកណាដែលបរិភោគខ្ញុំ អ្នកនោះនឹងរស់ដោយសារខ្ញុំ ដូចជា  
ព្រះវរបិតាដ៏មានព្រះជន្មរស់ ទ្រង់បានចាត់ឲ្យខ្ញុំមក ហើយខ្ញុំក៏រស់នៅ  
ដោយសារទ្រង់ដែរ។

នំប៉័ងនេះជានំប៉័ង ដែលចុះពីស្ថានសួគ៌មកជាពិត មិនមែនដូចជាពួក  
ព្រហ្មកោអ្នករាល់គ្នា បានបរិភោគនំម៉ាន៉ា ហើយក៏ស្លាប់ទៅនោះទេ គឺ  
អ្នកណាដែលបរិភោគនំប៉័ងនេះ នឹងរស់នៅអស់កល្បជានិច្ចវិញ។

ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលសេចក្តីទាំងនេះ ក្នុងសាលាប្រជុំ នៅកាពើណិម  
កំពុងដែលទ្រង់បង្រៀនគេ។

46 សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំចង់និយាយតែប៉ុន្មាន  
នាទីប៉ុណ្ណោះ៖ ការប្រកបរបូបូម។ តើពាក្យបូបូមមានន័យដូចម្តេច? ឃុំមានន័យថា  
“ដើម្បីនិយាយ។” ដើម្បីមាន ដើម្បី...ការប្រកបរបូបូមពិតជាមានន័យថា “ដើម្បី  
មានការប្រកបដោយការសន្ទនាគ្នាទៅវិញទៅមក។” ប្រសិនបើអ្នកនិយាយ  
ទូរស័ព្ទជាមួយនរណាម្នាក់ អ្នកធ្វើការសន្ទនានៅទីនោះ អ្នកកំពុងទាក់ទងគ្នា  
ទៅវិញទៅមក។ ហើយបើយើងងាកមកឈរនៅខាងក្រោយអគារវិញ បុគ្គលណា  
ម្នាក់និងគ្រូគង្វាល ឬមនុស្សពីរនាក់ពួកគេកំពុងទាក់ទងគ្នាទៅវិញទៅមក។

47 ឥឡូវនេះ អ្នកមិននិយាយតាមវិទ្យុទេ ព្រោះអ្នកមិនអាចនិយាយតបវិញ ឬ  
ទូរទស្សន៍។ ប៉ុន្តែនៅពេលណា...អ្នកអាចតាមទូរស័ព្ទ ព្រោះអ្នកកំពុងទាក់ទងគ្នា  
ទៅវិញទៅមក មិនមែនម្ខាងទេ។ វាគឺជាការ...ខ្ញុំមិនអាចទាក់ទងអ្នកឥឡូវនេះ  
បានទេ ព្រោះអ្នកមិននិយាយតបវិញ។ អ៊ីចឹង ហើយ បានជាមិនឮអ្នកបម្រើព្រះ  
ចេញសារនោះទេ។ នោះនឹងមិនមែនជាការរួមគ្នាដើម្បីទំនាក់ទំនង។ ការរួមគ្នានឹង  
មិនដូច្នោះទេ... បើមកគ្រាន់តែទាក់ទងនឹងអ្នកដឹកនាំ ហៅគាត់ទៅម្ខាង ឬបុគ្គល  
ណាមួយ និងទំនាក់ទំនងជាមួយគាត់។

48 ប៉ុន្តែចំពោះអ្វីដែលយើងចូលមក ការរូបរួមគឺសម្រាប់យើងម្នាក់ៗក្នុងនាមជា បុគ្គលដើម្បីទាក់ទងនឹងព្រះគ្រីស្ទ។ នោះគឺជាការទំនាក់ទំនង។ បន្ទាប់មក ការ ប្រាស្រ័យទាក់ទងគ្នា មិនមែននិយាយទាំងអស់គ្នាតែមួយទេ គឺយើងនិយាយ ទាំងអស់គ្នា ប៉ុន្តែរង់ចាំមើលអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលមកយើងវិញ។

49 ឥឡូវនេះ មានកន្លែងជាច្រើនដង ដែលយើងធ្វើកំហុសដ៏ធំរបស់យើង គឺ យើងធ្វើការនិយាយទាំងអស់ហើយមិនរង់ចាំ ហើយផ្តល់ឱកាសឲ្យទ្រង់ឆ្លើយតប វិញ។ យើងទៅពេលខ្លះ និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំចង់ឱ្យទ្រង់ធ្វើដូច្នោះ ហើយដូច្នោះ ហើយដូច្នោះ អាម៉ែន” ហើយក្រោកឡើងហើយចាកចេញ។ ឥឡូវនេះ នោះពិតជាមិនទាក់ទងគ្នាទេ។ នោះហើយទៅសុំការអនុគ្រោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេល ដែលអ្នកស្នាក់នៅយូរល្មមរហូតដល់ទ្រង់ឆ្លើយតប នោះជាពេលដែលអ្នកទទួល បានការប្រកប ទំនាក់ទំនងជាមួយព្រះអម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ ហើយវិធីដ៏ល្អមួយដើម្បី រូបរួម គឺត្រូវយល់ព្រម អ្នកត្រូវតែយល់ព្រមលើរឿងមួយចំនួន។ ឥឡូវនេះ ហើយវា ចម្លែកដែលពេលខ្លះនៅពេលដែលយើងទទួលបានរបស់ទាំងនោះ...

50 ការញ៉ាំត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់ជាមួយនឹងវា។ ឥឡូវនេះ អ្នកយកអ្នកជំនួញ នៅពេលដែលពួកគេចង់ធ្វើជំនួញ ពួកគេនឹងអញ្ជើញនរណាម្នាក់មកទទួលទាន អាហារពេលល្ងាច។ ហើយបន្ទាប់ពីពួកគេបានរៀបចំអាហាររួចក៏និយាយគ្នា ទៅវិញទៅមក។ អ្នកលក់ដ៏ល្អម្នាក់ ជាធម្មតាគាត់មិនអាចនិយាយជាមួយមនុស្ស នៅពេលពោះទេបានទេ។ យកល្អត្រូវរង់ចាំរហូតដល់គាត់មានអារម្មណ៍ល្អ ហើយបន្ទាប់មកបន្ទាប់ពីគាត់ញ៉ាំអាហារពេលព្រឹក។ កុំក្រោកពីគេង ហើយ ដាស់គាត់ឱ្យក្រោកពីដេករួចប្រាប់ពីរឿងដែលអ្នកត្រូវឱ្យគាត់លក់ ប៉ុន្តែរង់ចាំ រហូតដល់គាត់ញ៉ាំអាហារពេលព្រឹក—និងត្រូវបានអង្គុយក្នុងស្ថានភាពល្អ ត្រឹមត្រូវ។

51 នៅថ្ងៃមុន ការអធិប្បាយអំពីស្ត្រីដែលលាងជើងព្រះយេស៊ូវ នៅកាណាដា ខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយរឿងនេះ ថាពេលមានភ្ញៀវមកលេងបុគ្គលផ្សេងទៀត មនុស្ស នេះមានដំណើរការជាក់លាក់ដែលពួកគេត្រូវឆ្លងកាត់ មុនពេលដែលពួកគេ ពិតជាមានអារម្មណ៍នឹងមកលេង ឬ ប្រកប។ ដំណើរទស្សនកិច្ចគឺជាការ ទំនាក់ទំនង។ ឥឡូវនេះពួកគេនឹងមក...បានអញ្ជើញ ជាដំបូងអ្នកត្រូវតែត្រូវ បានទទួលការអញ្ជើញ។ បន្ទាប់មកអ្នកនឹងមកដល់ទ្វារហើយគោះធូលីនឹងលាង

ជើង ដោយសារតែការធ្វើដំណើរ អ្នកមានក្លិនស្អុយ—នៃសត្វជាដើមនៅតាមផ្លូវ។ ពួកគេទាំងអស់គ្នា...មនុស្សបានធ្វើដំណើរតាមផ្លូវដូចគ្នាជាមួយនឹងសត្វ—ហើយ បន្ទាប់មកមានក្លិននិងធូលី ហើយសម្លៀកបំពាក់ប៉ាឡេស្ទីនបានប្រឡាក់ហើយវា មានញើសនិងប្រឡាក់តាមជើង និងមុខកន្លែងដែលវាត្រូវបានបិទបាំង និង—និង នៅលើដៃ។ ហើយ—ហើយគេចាំទទួលនៅមាត់ទ្វារ ហើយមានផុងទឹក មនុស្សនឹង លាងជើង។ ហើយបន្ទាប់មកមានបុរសម្នាក់ទៀតបានឈរនៅទីនោះដោយមាន កន្សែងមួយ—កន្សែងពោះគោមួយ ហើយគេបោះកន្សែងពោះគោនេះលើដៃ ហើយ គេជូតវា *យ៉ាងនេះ* ហើយ—ហើយយកវាមកជូតលើមុខរបស់ពួកគេ បន្ទាប់មកយក កន្សែងមកជូតខ្លួនចេញ។ វាបានយកភាពកខ្វក់និងក្លិនទាំងអស់ចេញ។ ហើយ វានឹងមានអ្វីមួយដែលផ្តល់នូវភាពស្រស់ស្រាយ ដូចជាមេនចុល ហើយវាធ្វើឱ្យ ពួកគេមានអារម្មណ៍ធូរស្រាល។

52 ពេលដែលគេចូលទៅ មិនមែនពាក់ស្បែកជើងកខ្វក់ចាស់របស់អ្នក ជាន់លើ កម្រាលព្រំល្អទាំងនោះទេ គេមានរបស់ខ្លះ ដូចជាស្បែកជើងធ្លាក់តូចមួយ ហើយ ពួកគេនឹងដើរចូល។ ហើយបន្ទាប់មក—ភ្ញៀវនឹងចូលទៅ—ហើយបន្ទាប់មក ម្ចាស់ផ្ទះនឹង—នឹងថើបពួកគេជាការស្វាគមន៍។ ហើយ មើលចុះ អ្នកមិនចង់ឱ្យ ម្ចាស់ផ្ទះថើបអ្នកទេ ប្រសិនបើអ្នកជុំក្លិនមិនល្អ។ អ្នកនឹងមិនចង់ដើរលើកម្រាលព្រំ ពេលអ្នកកខ្វក់ទេ។ ហើយបន្ទាប់មកម្ចាស់ផ្ទះនឹងថើបអ្នកជាការស្វាគមន៍ ហើយ បន្ទាប់មកអ្នកគ្រាន់តែជាម្ចាស់ផ្ទះម្នាក់ប៉ុណ្ណោះ។

53 ហើយ ឥឡូវនេះ ព្រះមានរឿងបែបនេះ។ មុននឹងយើងពិតជាត្រៀមខ្លួន សម្រាប់ការទំនាក់ទំនងរបស់ព្រះ ជាដំបូងយើងត្រូវលាងសម្អាតដោយទឹកនៃ ព្រះបន្ទូល។ ការញែកចេញ ទឹកនៃការញែកចេញ ដែលបំបែកយើងពីអំពើបាប របស់យើង។ ឥឡូវនេះ ទីមួយ អ្នកមិនអាចនិយាយជាមួយព្រះហើយអ្នកក៏មិន អាចទាក់ទងជាមួយព្រះបានដែរ ហើយជា...ដំបូង អ្នកត្រូវប្រែចិត្តចំពោះអ្វីដែល អ្នកបានធ្វើ ព្រោះអ្នកមិនអាចជឿបានត្រឹមត្រូវរហូតដល់អ្នកប្រែចិត្ត “ព្រះអម្ចាស់ អើយ សូមអត់ទោសដល់ការមិនជឿរបស់ទូលបង្គំ។” ឃើញទេ? “អត់ទោសឱ្យការ មិនជឿរបស់ខ្ញុំ។” អ្នកត្រូវតែប្រែចិត្ត ជាមុនសិន។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកប្រែចិត្ត នោះអ្នកគឺជា...អំពើបាបខាងក្រោយរបស់អ្នកត្រូវបានលើកលែងទោស បន្ទាប់មក



អ្នកគឺជាលេក្ខន្តសម្រាប់ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ឥឡូវនេះ បន្ទាប់មក ទ្រង់បានសន្យាជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បន្ទាប់ពីពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។

54 ឥឡូវនេះ រឿងនោះ គឺថា នៅលើទំនាក់ទំនងនេះ យើងរកឃើញថាមាន—ការលាងជើងនិងរបស់ដែលជាប់ទាក់ទងនឹងការនោះ ផងដែរ ដើម្បីលាងជើងរបស់យើង ជានិមិត្តរូបនៃភាពស្អាតស្អំនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

55 ឥឡូវនេះ ត្រូវតែមាន អារម្មណ៍ទៅវិញទៅមក។ ប្រសិនបើអ្នកនៅជ្រុងរបស់អ្នក—ក្នុងផ្ទះរបស់អ្នក បន្ទាប់មកអ្នក—អ្នកមិនអាចប្រកបបានទេ។ អត់ទេ អ្នក—អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ ព្រោះអ្នកមិនយល់ស្របជាមួយគាត់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកមានការយល់ព្រម នោះអ្នកអាចប្រកបបាន។ ដូច្នេះ នោះជារៀបរយដែលយើងមកដល់គុបស្រព្វះអម្ចាស់ យើងត្រូវយល់ស្របនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? យើងត្រូវតែកើតជាថ្មី ជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនៅក្នុងយើង “អាម៉ែន” ចំពោះគ្រប់ព្រះបន្ទូលដែលទ្រង់បានសរសេរ នោះយើងអាចទាក់ទងជាមួយទ្រង់បាន។

56 នេះយើងមានពីព្រះជាម្ចាស់ បើចិត្តយើងមិនថ្កោលទោសយើងទេ នោះយើងនឹងយកព្រះទ័យព្រះបាន។ យើងដឹងថាយើងទទួលសំណើរបស់យើងហើយញត្តិរបស់យើង គឺដោយសារតែចិត្តរបស់យើងមិនថ្កោលទោសយើង។ ឥឡូវនេះ បើព្រះប្រាប់យើងថាយើងត្រូវកើតម្តងទៀត ហើយយើងមិនបានកើតជាថ្មីទេ បន្ទាប់មកយើងនឹងមានអារម្មណ៍អស់សំណើចបន្តិចបើទៅសួរទ្រង់ ពីអ្វីក៏ដោយ ឃើញទេ ព្រោះយើងដឹងថាយើងមិនបានបំពេញតាមតម្រូវការរបស់ទ្រង់ទេ។ រឿងតែមួយគត់គឺការអធិស្ឋានរបស់មនុស្សមានបាប។ ប៉ុន្តែយើងនិយាយជាមួយនឹងទ្រង់នៅពេលដែលយើងនៅក្នុងការប្រកបជាមួយនឹងទ្រង់ ដែលនាំមកនូវការរូបរួម។

57 ឥឡូវនេះ មធ្យោបាយនៃការរូបរួមនេះ ខ្ញុំចង់ពន្យល់បន្តិច។ ឥឡូវនេះ យើងយកអ្វីដែលយើងហៅថាការប្រកបរបូបូម គឺនំប៉័ង និងស្រា។ ឥឡូវនេះ វាត្រូវបានគេបកស្រាយខុសរហូតដល់និយាយមិនបានល្អ។ អូ ម៉េចក៏វាត្រូវបានគេនិយាយមិនពិតប៉ុន្មានឆ្នាំមកនេះ! នោះគឺពិតជាមិនមែនជាការប្រកបរបូបូមនោះទេ គឺគ្រាន់តែជាការរក្សាបញ្ញត្តិប៉ុណ្ណោះ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ មូលហេតុដែលយើងហៅវាថាការប្រកបរបូបូម គឺដោយសារតែវាមកពីសមាគមកាតូលិក នៃការក្លាយជា “ពិធី

លៀងព្រះអម្ចាស់ ដែលជាបូកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។” ប៉ុន្តែ វាមិនមែនជា បូកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវទេ! វាគ្រាន់តែនៅក្នុងការព្យាបាលព្រះកាយទ្រង់ ប៉ុណ្ណោះ។

58 ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាមានបូជាចារ្យ ឬគ្រូអធិប្បាយប៉ុន្មាននាក់ ឬអ្នកណាឲ្យពរនោះ វានៅតែជានិមិត្ត និងស្រាវជ្រាវដែល។ គ្មានសង្ឃដូចដែលយើង... ពួកគេប្រាប់យើង ទេ នោះគឺ “ព្រះត្រូវស្តាប់សង្ឃកាលគាត់ធ្វើការប្រកបបូកាយ” អ្វីដែលគេហៅថាការ ប្រកបបូកាយ “លៀងព្រះអម្ចាស់ ចូលទៅក្នុងតុព្យាបាលរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ បន្ទាប់មកអ្នកជឿទទួលយកវា ហើយនោះគឺជាការប្រកបបូកាយ។” នោះគឺខុស ហើយ!

59 ការប្រកបបូកាយគឺ “ដើម្បីនិយាយជាមួយ ទាក់ទងជាមួយ អ្វីមួយដែល អ្នកអាចនិយាយជាមួយ ហើយវានឹងនិយាយទៅកាន់អ្នកវិញ។” នោះគឺជាការ ទំនាក់ទំនង។ បណ្តាញនាំសារមិនអាចនិយាយត្រឡប់មកវិញបានទេ។ ដូច្នេះ ការប្រកបបូកាយពិតប្រាកដ គឺព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលនិយាយត្រឡប់មកវិញ។ នៅពេលអ្នកសួរទ្រង់ នោះទ្រង់មានបន្ទូលតបវិញ នោះគឺជាការប្រកបបូកាយដ៏ត្រឹមត្រូវ។ នេះជាការចងចាំមួយ ដើម្បីយក...ការឆ្កាងរបស់ទ្រង់ និងការរស់ឡើងវិញរបស់ ទ្រង់ ហើយមិនមែនជាការប្រកបបូកាយទេ។ យើងហៅវាអញ្ចឹង ប៉ុន្តែវាមិនមែនទេ។ វាមកពីព្រះវិហារកាតូលិកនៃការទទួលយកបណ្តាញនេះដូចដែលយើងបាន ឆ្លងកាត់ថ្ងៃផ្សេងទៀតនៅក្នុងលំដាប់លំដោយ ហើយនិយាយអំពីវានៅលើ *អ្នក មិនជឿ និយាយពី គ្រីស្ទាន*។

60 “របៀបដែលបណ្តាញរាងមូលតូចនេះគឺជាបូកាយពិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។” ឥឡូវនេះ ព្រះវិហារកាតូលិកជឿ។ តើអ្នកធ្លាប់កត់សម្គាល់ទេថា ពេលដើរកាត់ ព្រះវិហារ ពួកគេឆ្លងកាត់ ម្នាក់របស់ពួកគេ ជាដើម? វាមិនមែនជាក្រុមជំនុំនោះ ទេ វាគឺជាបណ្តាញនៅទីនោះ: “បូកាយដែលបូជាចារ្យបានប្រែក្លាយពីបណ្តាញ ទៅជាបូកាយពិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ” កន្លែងដែលហ្វូងកណ្តុរនិងមេកណ្តុរអាចពាំវា ទៅឆ្ងាយ។ ហេតុអ្វី អ្នកមិនអាច គិតដល់ការគិតបែបស៊ីវិលបានទេ ហើយ គិតថានិមិត្តមួយដុំជាបូកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ! វាមិនអាចទេ។

61 ការប្រកបបូកាយគឺ “ដើម្បីនិយាយ ហើយវានិយាយត្រឡប់មកវិញ អ្វីមួយដែល អ្នកនិយាយជាមួយគ្នា។” ពាក្យការប្រកបបូកាយមានន័យថា “និយាយជាមួយ” ឬ “ត្រូវ

បានភ្ជាប់ជាមួយនឹងអ្វីមួយដែលកំពុងនិយាយទៅកាន់អ្នក។” ហើយព្រះជាម្ចាស់  
ទ្រង់មានបន្ទូលត្រឡប់មកអ្នកវិញ ការប្រកបរបូបូម។ ហើយវានៅតែជាន់ប៉ុងនិង  
ស្រា ដែលយើងហៅថាការប្រកបរបូបូម។

62 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនេះ ដូចដែលខ្ញុំបានអាន “ពីព្រោះ  
សាច់ខ្ញុំជាអាហារពិត ហើយឈាមខ្ញុំក៏ជាគ្រឿងផឹកពិតប្រាកដ។”

63 ឥឡូវនេះ យើងចង់គិតអំពីព្រះយេស៊ូវហើយភ្ជាប់ជាមួយទ្រង់ នូវអ្វីដែលជា  
ទ្រង់។ តើរូបកាយរបស់ទ្រង់ជាអ្វី? តើរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទជាអ្វី? វាគឺជារូបកាយ  
នៃអ្នកជឿ ដែលជាប់ទាក់ទងនឹងទ្រង់នៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ មិនមែនជា  
រូបព្រះ មិនមែនជាន់ប៉ុងទេ តែជាព្រះវិញ្ញាណដែលនៅក្នុងចិត្តអ្នកជឿ ហើយ  
ពួកគេត្រូវបានភ្ជាប់ជាមួយគ្នាទៅវិញទៅមក ថានៅពេលដែលមនុស្សនិងព្រះ  
អាចនិយាយគ្នាទៅវិញទៅមកបាន កូនប្រុសនិងកូនស្រីរបស់ព្រះ។ មនុស្សរមែង  
ស្លាប់ តាមរយៈការបង្ហូរឈាមបាននាំការផ្តាច់បាប ហើយបុរសម្នាក់នេះ និងស្ត្រី  
នេះ ក្មេងប្រុស ឬក្មេងស្រីដែលមានទំនាក់ទំនងជាមួយព្រះគ្រីស្ទ កំពុងតែទាក់ទង  
ជាមួយទ្រង់ ដែលជារូបកាយ។

64 ជាប្តីប្រពន្ធនឹងអង្គុយជជែកគ្នា ឬក៏ប្រុសស្រីជាសង្សារ ព្រះគ្រីស្ទនិងក្រុមជំនុំ  
របស់ទ្រង់កំពុងទាក់ទងគ្នា។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងអាចឮពីទ្រង់  
ហើយមើលឃើញអនាគតមុនពេលវាមកដល់ទីនេះ ហើយអាចប្រាប់ទៅអនាគត  
ថាវាល្អឥតខ្ចោះ ពីព្រោះយើងទាក់ទងនឹងព្រះដែលកាន់ភាពអស់កល្បក្នុងដែររបស់  
ទ្រង់។ ការប្រាស្រ័យទាក់ទងគ្នាទៅវិញទៅមក រូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ជារូបកាយ  
ខាងវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទ។ មិនជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងរូបព្រះប្រភេទណាមួយ ឬនំប៉ុង  
ឬក៏—ស្រាមួយណាទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុង—ទម្រង់ខាងវិញ្ញាណ។

65 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលដូចគ្នា។ អ្នកចូលទៅយ៉ូហាន ជំពូកទី៤  
ការនិយាយជាមួយស្ត្រីនៅអណ្តូង នាងកំពុងនិយាយលើរឿងមួយដូចជា “ដូនតា  
យើងបានផឹកទឹកនេះ ហើយផឹកអណ្តូងនេះ យ៉ាកុប ហើយ—និងបានឲ្យកូនរបស់  
គាត់និងហ្វូងសត្វរបស់គាត់នូវទឹកនេះ ហើយអ្នកនិយាយថា ‘ថ្វាយបង្គំក្នុងទីក្រុង  
មួយ’ និងអ្នកផ្សេងទៀតនិយាយថា ‘នៅលើភ្នំនេះ។’”

66 ព្រះយេស៊ូវ—ដូចដែលបានមានបន្ទូលថា “ចាំបន្តិច! យើងជាសាសន៍យូដា  
ហើយយើងយល់អ្វីជាអ្វី និងការថ្វាយបង្គំមានន័យថាអ្វី។ ប៉ុន្តែសូមស្តាប់រឿងនេះ

ស្រ្តីអើយ។ ពេលវេលាមកដល់ ហើយឥឡូវនេះគឺថា អ្នកថ្វាយបង្គំព្រះពិតគឺដោយ វិញ្ញាណនិងតាមសេចក្តីពិតវិញ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាសេចក្តីពិត។ ហើយ ព្រះវរបិតាស្វែងរកអ្វីដែលនឹងថ្វាយបង្គំទ្រង់ដោយព្រះវិញ្ញាណ និងតាមព្រះបន្ទូល ជាសេចក្តីពិត។ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាសេចក្តីពិត។” ឥឡូវនេះ ទ្រង់មាន បន្ទូលទៅកាន់ស្រ្តីនោះ។

67 សូមមើល ព្រះគ្រីស្ទ...ព្រះជាព្រះវិញ្ញាណ។ ព្រះគ្រីស្ទមានន័យថា “អ្នកចាក់ ប្រេងតាំង ជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំងជាមួយព្រះជាម្ចាស់” ដែលតាំងទ្រង់ជាព្រះគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះ ព្រះគ្រីស្ទមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាអាហារពិត និងភេសជ្ជៈពិត។” មិនមែនជា បណ្តាញមិនមែនជាសញ្ញាដែលយើងធ្វើនៅទីនេះ។ នោះមិនមែនជាព្រះគ្រីស្ទទេ។ ស្រាទំពាំងបាយជូរដែលយើងផឹកនៅអាសនៈ មិនមែនជាព្រះគ្រីស្ទទេ។ វាគំណាង ឱ្យទ្រង់តាមន័យផ្សេងៗ។ ប៉ុន្តែព្រះគ្រីស្ទជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ជាការចាក់ប្រេងតាំង លើក្រុមជំនុំ នោះជាសាច់ និងទឹក។

68 សម្រែកដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលមាននៅលើពិភពលោក ខ្ញុំសង្ឃឹមថាគ្មាន អ្នករាល់គ្នាណាមិនដែលបានឮវាឡើយ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់ឮ នោះគ្មានការយំ ស្នើនឹងការស្រែកឃ្លាននោះទេ។ ពេលឃើញម្តាយនៅជាមួយកូនតូច ហើយនាង ដើរមិនបានទេព្រោះគាត់ទន់ខ្សោយ ហើយកូនតូចក៏ជិតស្លាប់ ដោយពោះវាហើម ចេញពីការស្រែកឃ្លាន ដោយពួកគេដង្កក់ចេញពីដើមទ្រូងម្តាយ មើលទារកនោះ ដោយថ្កាស់របស់វាអាចឃើញរហូតទាល់តែពួកគេក្លាយជាស្បែកនិងឆ្អឹង ហើយ អញ្ជាញធ្មេញតូចរបស់វាក្តី ហើយគាត់ មិនអាចបន្លឺសំឡេងបានទេ ភ្នែកតូចៗ របស់គាត់បានបិទ។ គ្មានការយំស្រែកណាដូចការស្រែកឃ្លាននោះទេ។

69 ចេញទៅវាលរហោស្ថាន តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់បាត់បង់ជីវិតដោយសារ ស្រែកឃ្លាន! រឿងជាច្រើន ដែលខ្ញុំអាចប្រាប់អ្នកពេញមួយយប់ អំពីរឿងពិតនៃ វាលខ្សាច់។ របៀបដែលអ្នកបាន...ស្រែកទឹក របៀបដែលអារក្សផ្តល់ឱ្យអ្នក—នូវ ចំណាំងពន្លឺមួយ។ អ្នកបានឃើញពួកគេនៅទីនេះ អ្នកមិនចាំបាច់ទៅខាងលោក លិចដើម្បីមើលពួកគេទេ។ ចុះទៅតាមផ្លូវ ហើយមើលទៅដូចជាមានទឹកហូរ តាមផ្លូវ។ អ្នករាល់គ្នាធ្លាប់បានឃើញ បានបើកឡាននៅលើមហាវិថី។ នោះជា ពន្លឺចាំងក្លែងក្លាយ។ នេះកាលពី៣ទៅ៤ឆ្នាំមុន ខ្ញុំបានអានកន្លែងដែលសត្វខ្លះ ហើរឆ្លងប្រទេស ឃើញពន្លឺចាំងមកលើផ្លូវ ដោយគិតថាកំពុងធ្លាក់លើទឹក។ ហើយ

ពួកវាបែកបាក់ បុកប៉ះនិងផ្លូវយ៉ាងពិបាក ដោយគិតថាពួកគេកំពុងចុះចតក្នុងទឹក ជាចំណាំងពន្លឺ។

70 តើអារក្សបានធ្វើបែបនេះដូចគ្នាលើមនុស្សប៉ុន្មានដង ផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវ ចំណាំងពន្លឺក្លែងក្លាយ ដែលជាកន្លែងដែលគ្មានអ្វីសោះនៅទីនោះ ប៉ុន្តែវាគ្រាន់តែ ជាការធ្វើជាមានជំនឿប៉ុណ្ណោះ។ មនុស្សជាច្រើនសព្វថ្ងៃទទួលបានបែបសាសនាដែល ធ្វើជាមានជំនឿ ព្យាយាមបង្កើតអ្វីមួយ ឬធ្វើពុតជាមានអ្វីមួយ នៅពេលដែលវាមិន ដូច្នោះឡើយ! ដូចស្ត្រីជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អតូចបាននិយាយថានាងរង់ចាំ រហូតដល់នាងមានភាពវិជ្ជមាន។ យើងគួរធ្វើវាបែបនេះប្រសើរជាង។ អ្នកមិនអាច ត្រលប់មកវិញ ហើយព្យាយាមម្តងទៀតបានទេ។ អ្នកមានឱកាសមួយ ហើយអ្នក បានទទួលប្លង់មេ ដូច្នោះយើងទៅត្រង់ចុះទៅកន្លែងសម្គាល់។

71 សម្រែកនៃភាពអត់ឃ្លាន សូមស្តាប់ វាជាការយំដ៏ខ្លាំង ព្រោះវាជាការយំដ៏ ក្រៀមក្រំ។ មនុស្សជិតស្លាប់។ ហើយបើយើងអាចទៅដល់កន្លែងនោះបាន បើ ប្រជាជាតិនេះអាចទៅដល់កន្លែងដែលវាស្រែករកព្រះខ្លាំងណាស់! វាស្ថិតក្នុងភាព អត់ឃ្លានដ៏អាក្រក់ជាងប្រទេសដូចជាប្រទេសឥណ្ឌាដែលស្រែកឃ្លានខាងផ្នែក រាងកាយទៅទៀត ប្រជាជាតិនេះកំពុងស្រែកឃ្លានខាងវិញ្ញាណ។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីអ្នក ឃ្លានយ៉ាងយូរ វាបានទៅដល់កន្លែងដែលអ្នកមិនដឹងថាអ្នកឃ្លាន។

72 ដូចជាការបង្កក។ បន្ទាប់ពីអ្នកទៅឆ្ងាយ រហូតដល់កក ពេលអ្នកត្រជាក់ ពេក អ្នកក៏ត្រជាក់ខ្លាំង បន្ទាប់មកមួយសន្ទុះក្រោយមកអ្នកប្រែជាភ្លើវិញ។ ហើយ ពេលអ្នកទទួលបានបែបនេះ អ្នកនឹងជិតស្លាប់! ហើយនោះជាបញ្ហានៅយប់នេះ។ ក្រុមជំនុំបានត្រជាក់ខ្លាំងរហូតដល់ពួកគេកក ហើយគិតថាពួកគេមានភាពកក់ក្តៅ ដោយសារសមាធិកភាព ហើយស្លាប់ខាងវិញ្ញាណ។ ជិតស្លាប់! ដោយមិនដឹងទេ។ ទីបំផុត គាត់ដេកលក់ ទាំងអស់ហើយ។ គាត់មិនភ្ញាក់ទៀតទេ ព្រោះឈាមគាត់ កកក្នុងសរសៃគាត់។

73 ឥឡូវនេះ ស្រែកឃ្លាន។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ឈាមខ្ញុំក៏ជាគ្រឿង ផឹកពិតប្រាកដ។” ប្រសិនបើអ្នកស្រែកឃ្លានជីវិត ស្រែកឃ្លានជីវិត ព្រះយេស៊ូវ មានទឹកតែមួយគត់ដែលអាចបំបាត់ការស្រែកបាន។ “ចូរមករកខ្ញុំ អស់អ្នកដែល នឿយព្រួយ និងបន្ទុកធ្ងន់អើយ។” នៅក្នុងវិវរណៈ វាបានចែងថា “សូមឲ្យអ្នក

ដែលស្រែកទឹក មកឯប្រភពទឹកនៃជីវិត ហើយផឹកដោយសេរី។” ប្រសិនបើអ្នកស្រែកទឹកជីវិត!

74 យើងឃើញថាតារាវិទូកំពុងទស្សន៍ទាយ ជួនកាលនៅដើមខែនេះឬដើមខែចាប់ផ្តើមនៅថ្ងៃទី២ឬទី ៥ឬនៅកន្លែងណាមួយនៅខែនេះ តារាវិទូតណ្ហាព្យាករណ៍ថា ពិភពលោកនឹងខ្ទេចខ្ទីជាបំណែកៗ។ ហើយការសែតអាមេរិកបានលេងសើចនិងរឿងនេះ។ ខ្ញុំមិនជឿថាពិភពលោកនឹងបែកបាក់ជាបំណែកទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនិយាយថាវាជារឿងខុសឆ្គងក្នុងការលេងសើចចំពោះរឿងនេះ។ ដោយសារតែ មានអ្វីមួយកំពុងជួសជុលនឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃណាមួយ អ្វីមួយដែលស្រដៀងគ្នានឹងរឿងនោះនៅពេលដែលភពទាំងប្រាំគឺ ភពព្រះអង្គារ ភពព្រហស្បត្តី និង និងភពសុក្រ—ជាដើម ចូលមកក្នុងពួកគេ—ពួកគេ...ពួកគេមិនដែលធ្វើវាទេ។ អូ ពួកគេអះអាងថាប្រហែលជាម្តែប្រាំពាន់ឆ្នាំមុន ប៉ុន្តែតើអ្នកណាខ្លះដែលទៅទីនោះដើម្បីដឹងពីវា?

75 ខ្ញុំទាយថានេះមានកម្មវិធីខាងវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំជឿថាវាជាការចូលមកក្នុងបញ្ហារបស់ព្រះ ថាការបើកសម្តែងដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះបន្ទូលនឹងត្រូវបានបើកក្នុងអំឡុងពេលនេះ។ សូមចាំថា ពួកគេបានអះអាងថា វាជាផ្កាយបីបានចូលមកក្នុងគន្លងរបស់ពួកគេ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានប្រសូតមក។ ហើយនេះគឺប្រាំ ហើយប្រាំគឺជាព្រះគុណ ចំនួននៃព្រះគុណ។ បីគឺជាចំនួននៃភាពល្អឥតខ្ចោះ។ ប្រាំគឺជាចំនួននៃព្រះគុណ ព្រះ-យេ-ស៊ូវ ព្រះ-គុណ ជំ-នឿ ជាដើម។ ចំនួនព្រះគុណ! ព្រះតែងតែបញ្ជូនអំណាចរបស់ទ្រង់ទៅក្រុមជំនុំ វានឹងក្លាយជាព្រះគុណរបស់ទ្រង់ វាមិនមែនជាការស្តាប់បង្គាប់របស់ប្រជាជនទេ។ ហើយអេសាយបានមានប្រសាសន៍ថានៅក្នុងជំពូកទី ៤០ តើធ្វើដូចម្តេច “ចូរស្រែកទៅកាន់ក្រុងយេរូសាឡឹមថា សង្គ្រាមរបស់នាងបានបញ្ចប់ហើយ” ប៉ុន្តែ នាងមានទោសចំពោះការថ្វាយបង្គំរូបព្រះ ប៉ុន្តែវាជាព្រះគុណរបស់ព្រះ ដែលបានចាត់វាមក។ ព្រះទ្រង់បញ្ជូនអ្វីមកយើង វានឹងជាព្រះគុណរបស់ទ្រង់ ហើយមិនមែនជាគុណសម្បត្តិរបស់យើងទេ។ ដូច្នេះ វាអាចមានន័យអ្វីមួយ។ ខ្ញុំព្យាករណ៍ថានឹងមានការផ្លាស់ប្តូរ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាវានឹងទៅយ៉ាងណាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាវានឹងត្រូវដោះស្រាយ។ យើងនៅលើ...មុននៃវាវេលានោះឥឡូវនេះ។

76 ហើយប្រសិនបើអ្នកណាស្រែកឃ្លាន ចូរឲ្យអ្នកនោះមកឯព្រះគ្រីស្ទ។ បើអ្នកណាស្រែក ចូរឲ្យអ្នកនោះមកឯព្រះគ្រីស្ទ។ ទ្រង់បំបាត់ការស្រែកទឹក។ ទ្រង់ជា

អ្នកបំពេញសេចក្តីស្រែកឃ្លានរបស់យើងទាំងអស់។

77 ខ្ញុំមានរឿងមួយ ត្រូវបានប្រាប់ខ្ញុំកាលពីមុន។ ខ្ញុំប្រហែលជាបានប្រាប់វា នៅក្នុងព្រះវិហារនេះ។ បើខ្ញុំធ្លាប់ សូមអត់ទោសឱ្យខ្ញុំបើបាននិយាយដដែលៗ គ្រាន់តែប៉ះចំចំណុចកន្លែងហ្នឹង។ មានមគ្គុទ្ទេសក៍ជនជាតិឥណ្ឌាម្នាក់ ឬជាប្រភេទ អ្នកត្រួតពិនិត្យជនជាតិឥណ្ឌា។ គាត់កំពុងធ្វើដំណើរក្នុងប្រទេសណាវាចូ ហើយ បានរងរង។ ឈ្មោះរបស់គាត់គឺ ខយ។ ហើយគាត់កំពុងដើរតាមផ្លូវមួយ ផ្លូវលេង ឈ្មោម ហើយគាត់គិតថា “ឥឡូវនេះ បើខ្ញុំដើរប៉ះចំផ្លូវនេះ ខ្ញុំច្បាស់ជារកឃើញទឹក។” ហើយសេះរបស់វាស្រែកខ្លាំងរហូតដល់អណ្តាតរបស់វាបានចេញ ស្លូត រន្ធច្រមុះ បានប្រែទៅជាក្រហមហើយមានខ្សាច់។ គាត់បានចងកន្សែងគ្របលើមុខរបស់ គាត់ក្នុងព្យុះខ្សាច់រហូតដល់វាត្រូវបានក្លាយដូចជានិមួយ ហើយគាត់បានត្រូវវិនាស ដោយស្រែកទឹក។ ហើយគាត់កំពុងដឹកនាំសេះរបស់គាត់នៅពេលគាត់បានជាប់ លើផ្លូវ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា ពេលគាត់ឡើងលើសេះគាត់បានឃើញផ្លូវ ឈ្មោមនេះ គាត់និយាយថា “ប្រាកដណាស់ វានឹងនាំខ្ញុំទៅរកទឹក។” ដូច្នេះ គាត់ក៏ លោតលើសេះរបស់គាត់ហើយចាប់ផ្តើមចុះពីផ្លូវ។

78 ហើយសេះក៏ដឹងថាវានៅលើផ្លូវទៅរកទឹក។ របៀបដែលព្រះផ្តល់សភាវគតិ ដល់សត្វល្អង! ហើយចុះតាមផ្លូវវាបានទៅ។ ទីបំផុត មនុស្សមួយចំនួនតូចបាន បិទទៅម្ខាង តែប៉ុន្មាននាក់ប៉ុណ្ណោះចេញពីផ្លូវដែលត្រូវគេវាយដំ។ សេះចង់បត់ផ្លូវ នោះ ប៉ុន្តែខយគិតខុសគ្នា។ គាត់បានព្យាយាមរក្សាវានៅក្នុងផ្លូវដែលឆេះយ៉ាង សន្ទោសន្ទៅ ហើយគាត់ក៏ចាប់ផ្តើមចុះ ហើយសេះនឹងមិនទៅទេ។ គាត់បានជំរុញ វា ហើយវាបានចាប់ផ្តើមផ្លូវផ្សេង។ ហើយវាបានចាប់ផ្តើមបែរចេញ។ នាងខ្សោយ ពេកមិនអាចកន្ត្រាក់គាត់បានទេ។

79 គាត់ចាប់ផ្តើមទាញស្នែមកវាម្តងទៀត រហូតដល់គាត់ចំណងសេះ ហើយវា រំភើបចិត្តចង់ចូលក្នុងទឹក ជីវិតរបស់គាត់នឹងត្រូវបានរួចជីវិត រហូតដល់សេះឈរ ញ័រ ស្រក់ឈាម។ ហើយគាត់បានក្រឡេកមើលចុះ មើលទៅទីនោះ ហើយនាង កំពុងញ័រដូចនោះហើយស្ទើរតែធ្លាក់នៅក្រោមគាត់។ គាត់មើលទៅនាង ហើយ ឃើញឈាមនៅត្រកៀកនាង។ គាត់ជាគ្រីស្ទាន។ គាត់និយាយទៅកាន់សេះរបស់ គាត់ ថា “ខ្ញុំបានឮជាញឹកញាប់... ឬសត្វមានសភាវគតិ។ វាមើលទៅមិនដូចជា ចង្កោមតូចនោះបិទផ្លូវនោះនឹងត្រូវបែររកកន្លែងទឹកទេ។ វាហាក់ដូចជាផ្លូវដ៏ធំនៅ

ទីនេះនឹងនាំទៅដល់កន្លែងប្រកាសទឹកភ្នំស្ងួត ប៉ុន្តែ បាននិយាយថា “បើអ្នកឱ្យ ខ្ញុំជិះដោយស្មោះត្រង់មកដល់ពេលនេះ ខ្ញុំនឹងធ្វើតាមសភាវគតិរបស់អ្នក។”

80 អូ តើខ្ញុំគិតយ៉ាងណាអំពីរឿងព្រះគ្រីស្ទ! ផ្លូវទៅរកសេចក្តីវិនាសត្រូវបានគេ បិទហើយឆេះពេញផ្លូវ ប៉ុន្តែមានផ្លូវតូចចង្អៀតដែលនាំទៅរកជីវិត។ មានមនុស្ស តិចណាស់ដែលរកឃើញវា។ មិនមែនតែសភាវគតិទេ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នឹងបង្វែរអ្នកឱ្យងាកទៅរកទឹកនៃជីវិតនោះ។ ខ្ញុំគិតថា វាបាននាំឱ្យខ្ញុំមានសុវត្តិភាព មកដល់ពេលនេះ ខ្ញុំនឹងយកវាតាមផ្លូវដែលនៅសល់។

81 ដើម្បីបញ្ចប់រឿង គាត់—គាត់មិនបានទៅកន្លះម៉ាយល៍ទេ ទាល់តែសេះ ស្មោះត្រង់បាននាំចូលក្នុងរន្ធទឹកធំ។ សេះបានដឹងថាវាកំពុងតែនិយាយអំពីអ្វីដែល វាមានន័យ ក្នុងរបៀបនៃការបញ្ចេញមតិរបស់វាទៅនឹង—អ្នកជិះ។ គាត់បានចូល ទៅទីនោះ។ គាត់បាននិយាយថា គាត់បានបោះទឹកចូលទៅក្នុងច្រមុះរបស់សេះ។ គាត់ងូតទឹក គាត់ស្រែកយំ ហើយគាត់ស្រែកដល់កំពូលសំឡេង ហើយដឹកទឹក ចុះចូលដល់បំពង់ក ហើយស្រែកថា “យើងបានសង្គ្រោះ! យើងបានសង្គ្រោះ! យើង បានសង្គ្រោះ!” ហើយសេះដឹកហើយញាប់ញ័រ។ ហើយគាត់បានក្រឡេកមើលផ្នែក ដែលប្រឡាក់ឈាមរបស់នាង បន្ទាប់មកទាំងអស់បានធ្លាក់ស្បើយពីស្នាម។

82 ហើយគាត់បាននិយាយនៅពេលនោះ... ពួកគេនិយាយថា “ចេញពីទឹក។” គាត់ មើលទៅឃើញមានក្មេងឃ្វាលគោតូចម្នាក់ឈរនៅទីនោះ។ ហើយគាត់បាន ចេញពីទឹក។ គាត់ថាគាត់ធំក្លិនភ្លើង គាត់មើលទៅឃើញមានមនុស្សមួយក្រុម បោះជំរំនៅទីនោះ។ ពួកគេបានស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដែលត្រៀមទុក។ ពួកគេមាន មាសមួយចំនួន ហើយនៅតាមផ្លូវត្រឡប់មកវិញ គេមានសេះ ហើយដឹកសេះ ពួកគេបានមកដល់រន្ធទឹកនេះ ហើយបានសម្រាក ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នាបាន ស្រវឹង។

83 ហើយនិយាយថាគេមានសាច់អាំងខ្លះហើយគាត់ក៏ញ៉ាំជាមួយគេដែរ។ ហើយ និយាយថា មានម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបាននិយាយថា “ដឹកចុះ។” គាត់បាន ប្រាប់ពួកគេថាគាត់ជានរណា គាត់គឺជា ជេកខយ ជា—មគ្គុទ្ទេសក៍ឥណ្ឌា។ ដូច្នេះ គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ ដឹកទឹកបន្តិចសិន។”

គាត់បាននិយាយថា “ទេ” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដឹកទេ។”



84 ហើយនោះគឺជាការប្រមាថដល់ពួកគេ។ ដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា “អ្នកនឹងយកភេសជ្ជៈពីយើង!”

គាត់បាននិយាយថា “ទេ ខ្ញុំមិនដឹកទេ។”

85 ដូច្នោះគាត់បោះកាដុងឡើងហើយនិយាយថា “ដឹកចុះ!” ស្រវឹងទាំងអស់គ្នាអ្នកដឹងទេ ថាប្រហែលកន្លះកាដុង។

ដូច្នោះហើយ គាត់បាននិយាយថា “អរគុណ ប្អូនប្រុស។”

86 បាននិយាយថា “ប្រសិនបើសាច់អាំងរបស់យើងល្អគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ញាំស្រាវីស្ត័ររបស់យើងគឺល្អគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ដឹក។”

87 ហើយអ្នកដឹងពីរបៀបដែលពួកគេស្រវឹង។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ទេ” គាត់បាននិយាយថា។

88 ហើយគេគប់គ្រាប់កាំភ្លើង ហើយនិយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកនឹងដឹកឬក៏យ៉ាងម៉េច!”

89 គាត់បាននិយាយថា “ទេ។ ទេ ខ្ញុំនឹងមិនដឹកទេ។” ហើយគាត់ចាប់ផ្តើមតម្រង់កាំភ្លើង។ បាននិយាយថា “ចាំមួយភ្លែត។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនខ្លាចស្លាប់ទេ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនខ្លាចស្លាប់ទេ។” គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកពីរឿងរបស់ខ្ញុំមុនពេលខ្ញុំស្លាប់ ហេតុផលដែលខ្ញុំមិនដឹក។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាជនជាតិកេនតាគី។” គាត់បាននិយាយថា “ហើយនៅក្នុងកាប៊ីន ឈើចំណាស់មួយនៅព្រឹកមួយ ដែលម្តាយបានដេកស្លាប់ នោះនាងបានហៅខ្ញុំទៅក្បែរគ្រែ ហើយបាននិយាយថា ‘ដេក ឪពុករបស់អ្នកបានស្លាប់ជាមួយនឹងសន្លឹកបៀវត្សក្នុងដៃរបស់គាត់ ពេញតុ ទាំងស្រវឹង។’ ហើយបាននិយាយថា ‘ដេក អ្នកធ្វើអីក៏បាន តែកុំដឹកអី។’” ហើយបាននិយាយថា “ខ្ញុំដាក់ដៃ នៅលើចិញ្ចើមម្តាយខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំបានសន្យាជាមួយព្រះ ក្នុងនាមជាក្មេងប្រុសអាយុដប់ឆ្នាំម្នាក់ ខ្ញុំនឹងមិនដឹកស្រាដំបូងរបស់ខ្ញុំទេ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដែលយកវាទេ។” ហើយបាននិយាយថា “ឥឡូវបើចង់បាញ់ក៏បាញ់ទៅចុះ។”

90 ហើយពេលអ្នកស្រវឹងលើកកាំភ្លើងបោះដបស្រាឡើងវិញ និយាយថា “ដឹកវាឬក៏ឱ្យខ្ញុំបាញ់!” ពេលនោះកាំភ្លើងបានបាញ់ហើយផុតក៏ផ្ទុះឡើង។

91 ឈរនៅក្បែរអន្លង់មួយមានក្មេងឃ្វាលគោអាយុតិចម្នាក់ ខូចរូបរាង ទាំងទឹកភ្នែកហូរលើថ្ពាល់។ គាត់បាននិយាយថា “ជេក ខ្ញុំក៏មកពីរដ្ឋ កេនតាគីដែរ។ ខ្ញុំបានសន្យាជាមួយម្តាយនៅថ្ងៃមួយ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានបំពានពាក្យសន្យារបស់ខ្ញុំ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំកំពុងរង់ចាំរហូតដល់មនុស្សទាំងនេះស្រវឹងគ្រប់គ្រាន់ ហើយនឹងសម្លាប់ពួកគេទាំងអស់ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ យកមាសដែលគេមាន។” គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំស្រវឹងហើយខ្ញុំធ្វើខុស។ ប៉ុន្តែ បាននិយាយថា “ខ្ញុំប្រាកដថាពេលកាំភ្លើងរបស់ខ្ញុំបានបន្លឺឡើងតាមអន្លង់នៃឋានសួគ៌ ម្តាយឮខ្ញុំចុះហត្ថលេខាសន្យាថា “ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើវាទៀតទេ។” ហើយនៅទីនោះ ដោយព្រះគុណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ គាត់បានដឹកនាំមនុស្សទាំងអស់នោះទៅរកព្រះគ្រីស្ទ អស់អ្នកដែលនៅទីនោះ។

92 ឃើញទេ មានអ្វីមួយអំពីទឹក អ្វីមួយអំពីការធ្វើឱ្យស្រស់។ ចំណុចរបស់ខ្ញុំគឺ ទៅរកទឹកនៅពេលអ្នកស្រេក។ មានអ្វីដែលវាធ្វើចំពោះអ្នក គឺទៅរកទឹកពេលអ្នកស្រេក។

93 ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សន្តិភាពរបស់ខ្ញុំខ្ញុំទុកឱ្យអ្នក។ សន្តិភាពរបស់ខ្ញុំខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នក។” មិនដូចជាពិភពលោកផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសន្តិភាពទេ ប៉ុន្តែវាជារបៀបដែលទ្រង់ប្រទានឱ្យអ្នកនូវសន្តិភាព។ សន្តិភាពរបស់ទ្រង់បំបាត់ការស្រេកទឹករបស់យើង។ ប្រសិនបើយើងប្រាថ្នាចង់បានសេចក្តីសុខសាន្ត ចូរឱ្យយើងមានកម្លាំងចិត្តក្នុងសេចក្តីសុខសាន្តរបស់ទ្រង់ ដើម្បីដឹងថាយើងមានសេចក្តីសុខសាន្តជាមួយនឹងព្រះជាម្ចាស់តាមរយៈព្រះអម្ចាស់យេស៊ូគ្រីស្ទរបស់យើង។ ទ្រង់គឺជាអ្នកផ្តល់សន្តិភាពរបស់យើង ដែលបំបាត់ការស្រេកទឹករបស់យើង។

94 ខដែលពោលថា “ពីព្រោះសាច់ខ្ញុំជាអាហារពិត ហើយឈាមខ្ញុំក៏ជាគ្រឿងផឹកពិតប្រាកដ។” ខ្ញុំមានសញ្ញាណបន្តិចនៅត្រង់នេះ ខទី ៥៧ “សាច់ពិតជាឈាមពិតមែន។” សូមស្តាប់អ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលនៅទីនេះ។

ដូចជាព្រះវរបិតាដ៏មានព្រះជន្មរស់ ទ្រង់បានចាត់ឱ្យខ្ញុំមក ហើយខ្ញុំក៏រស់នៅ ដោយសារទ្រង់ដែរ។

95 ក្នុងន័យផ្សេងទៀត “ព្រះវរបិតាបានចាត់ខ្ញុំមក ហើយខ្ញុំរស់នៅតាមទ្រង់។ ហើយគ្រប់គ្នាដែលមករកព្រះគ្រីស្ទ ត្រូវតែរស់នៅតាមព្រះគ្រីស្ទ។” អូ ខ្ញុំអើយ អ្នកនៅទីនោះ នោះគឺជាការប្រកបរបររួម។ នោះជាការរួមគ្នាពិតប្រាកដដែល អ្នករកឃើញ ពេលអ្នករស់នៅដោយព្រះគ្រីស្ទ។

96 ឥឡូវនេះ រាងកាយរបស់យើងត្រូវការអាហារ និងភេសជ្ជៈជារៀងរាល់ថ្ងៃ ដើម្បី រស់រានមានជីវិត។ បើយើងមិនទទួលបានអាហារជាម្សៅរាល់ថ្ងៃ នោះរាងកាយ របស់យើងនឹងចុះខ្សោយ។ មានអ្វីមួយនៅក្នុងយើងដែលយើងត្រូវមានអាហារ។ អាហារមួយថ្ងៃនឹងមិនមានឥទ្ធិពលសម្រាប់ថ្ងៃបន្ទាប់ទេ។ អ្នកត្រូវតែមានអាហារ ជាម្សៅរាល់ថ្ងៃ ដើម្បីពង្រឹងជីវិតមែងស្លាប់របស់អ្នក។ អ្នកអាចរស់នៅបាន ប៉ុន្តែ អ្នកខ្សោយជាង។ ហើយថ្ងៃទីពីរ អ្នកនៅតែខ្សោយជាង។ ហើយថ្ងៃទីបី អ្នកនឹង ខ្សោយខ្លាំង។

97 មែនហើយ នោះជាអ្វីដែលយើងធ្វើជាច្រើនដងនៅក្នុងពិភពខាងវិញ្ញាណ។ អ្នកឃើញទេ ជាម្សៅរាល់ថ្ងៃ យើងត្រូវទាក់ទងជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។ យើងត្រូវនិយាយ ជាមួយទ្រង់ជាម្សៅរាល់ថ្ងៃ។ យើងត្រូវតែដោះស្រាយវាជាមួយទ្រង់ជាម្សៅរាល់ថ្ងៃ។ ប៉ុលបាននិយាយថា “ខ្ញុំស្លាប់រាល់ថ្ងៃ។” ឃើញទេ? “ជាម្សៅរាល់ថ្ងៃខ្ញុំស្លាប់ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំរស់ មិនមែនជាខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែព្រះគ្រីស្ទគង់នៅក្នុងខ្ញុំ។” ដូច្នេះប្រសិនបើរាងកាយ របស់អ្នកត្រូវការអាហារជាម្សៅរាល់ថ្ងៃ និងផឹកជាម្សៅរាល់ថ្ងៃ ដើម្បីរស់រានមានជីវិត រូបកាយខាងវិញ្ញាណរបស់អ្នកត្រូវការអាហារខាងវិញ្ញាណ និងការរួមរស់ជាមួយ ព្រះអម្ចាស់ជាម្សៅរាល់ថ្ងៃ ដើម្បីរស់។ បាទ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “មនុស្ស មិនមែនរស់ដោយអាហារតែប៉ុណ្ណោះទេ គឺដោយសារគ្រប់ទាំងព្រះ បន្ទូលដែល ចេញពីព្រះឱស្ឋព្រះ។” ដូច្នេះ ជាម្សៅរាល់ថ្ងៃ យើងត្រូវសិក្សាព្រះគម្ពីរ។ មនុស្ស ខ្លះមិនសិក្សាវាទាល់តែសោះ។ អ្នកខ្លះរើសវារៀងរាល់ពីរទៅបីដងក្នុងមួយឆ្នាំ។ ប៉ុន្តែ អ្នកជឿពិតប្រាកដដែលកើតឡើងខាងវិញ្ញាណ គាត់អានព្រះគម្ពីររបស់គាត់ ជាម្សៅរាល់ថ្ងៃ ហើយនិយាយជាមួយព្រះអម្ចាស់។ ត្រូវហើយ។ [កន្លែងទេនៅ លើកាសែត—អេដ។] គាត់ត្រូវតែអញ្ជឹង។ “មនុស្សមិនមែនរស់ដោយអាហារ តែប៉ុណ្ណោះទេ គឺដោយសារគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះឱស្ឋព្រះ។”

98 ឥឡូវនេះ រៀងមួយទៀតដែលយើងទទួលអាហារ គឺការកសាងរាងកាយ របស់យើងដើម្បីទប់ទល់នឹងជំងឺ។ បើអ្នកមិនទទួលបានអាហារ ហើយបណ្តោយ

ឱ្យរាងកាយខ្សោយ នោះវានឹងប្រឈមនឹងជំងឺ។ ជំងឺនឹងចូលទៅក្នុងចរន្តឈាម ហើយអ្នកបានទៅហើយ។ ប្រសិនបើឈាមរបស់អ្នកមិនសម្បូរ និងបរិសុទ្ធ នោះ ជំងឺនឹងចូលទៅក្នុងចរន្តឈាមរបស់អ្នក។ ដូច្នេះ អ្នកត្រូវតែញ៉ាំអាហារដែលមាន ជីវជាតិល្អដើម្បីរក្សាចរន្តឈាមរបស់អ្នកឱ្យបានត្រឹមត្រូវ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើ ទេ អ្នកមានអាឡេស៊ីទៅនឹងជំងឺ។ នោះជាអ្វីដែលជាបញ្ហាជាមួយនឹងគ្រីស្ទាន ជាច្រើន។

99 ដូចជារុក្ខជាតិក្នុងផ្ទះក្តៅ។ អ្នកដឹងទេ អ្នកយករុក្ខជាតិចេញពីផ្ទះក្តៅ អ្នកត្រូវតែ ថែទាំវា។ វាមិនស្គាល់អាកាសធាតុទេ។ វាមិនស្គាល់ពន្លឺថ្ងៃនិងរបស់អ្វីទេ វាត្រូវ បានគេបិទបាំងហើយដូចទារក។ ហើយនោះជាអ្វីដែលជាបញ្ហាជាមួយនឹងមនុស្ស ដែលហៅខ្លួនថាជាគ្រីស្ទាន ពួកគេជារុក្ខជាតិក្តៅ។ ត្រូវហើយ រាល់បញ្ហាកើតឡើង! អ្នកដឹងទេ វាគ្រាន់តែជា—នេះ...វាគ្រាន់តែជា—រុក្ខជាតិដែលត្រូវបាញ់ថ្នាំ ឬ រុក្ខជាតិ កូនកាត់។

100 អ្នកដឹងទេ អ្នកយកគោចាស់មួយក្បាលមកហើយបង្វែរវាចេញនៅលើ វាលស្មៅ ហើយបត់ស្នែងវែងចេញពីទីនោះ ស្នែងនោះអាចធ្វើតាមផ្លូវរបស់គាត់ បានព្រោះគាត់ជាពូជដើម។ ប៉ុន្តែអ្នកយកប្រាំងហ្គូឬ ហៀហ្វតដែលជាពូជគោសាច់ និងកូនកាត់ វាជាគោដែលល្អមើលជាង ប្រាកដណាស់ ឆាត់ និងមានសុខភាពល្អ ប៉ុន្តែអ្នកបង្វែរវាចេញពីទីនោះ ពួកគេមិនអាចរស់បានទេ។ ពួកគេនឹងស្លាប់! ពួកគេ ត្រូវតែថែទាំ។ ឃើញទេ?

101 ហើយនោះជាអ្វីដែលជាបញ្ហានៅថ្ងៃនេះ យើងបានស្លៀកពាក់បែបគ្រីស្ទាន កាន់តែប្រសើរ ព្រះវិហារធំជាង និងច្រើន—នៃការអប់រំ ទ្រឹស្តីច្រើន ប៉ុន្តែគេ ត្រូវថែទាំគ្រប់ពេល អ្នកត្រូវមើលតាមកញ្ជក់របស់គេមិនដូច្នោះទេនឹងមិនឃើញ ទាល់តែសោះ។ អ្វីដែលយើងត្រូវការគឺគ្រីស្ទានដ៏ហ្មត់ចត់មួយចំនួន ដែលកើតមក ក្រោមព្រះលោហិតរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដែលរស់នៅមិនមែនចេញពីទ្រឹស្តី ក្រុមជំនុំទេ ប៉ុន្តែចេញពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ការរួមរស់ជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះបន្ទូលចូលមកក្នុងអ្នកជឿ—រូបកាយខាងវិញ្ញាណរបស់គាត់ត្រូវបានបង្កើត ឡើង។ មិនមែនកូនផ្ទះក្តៅទេ!

102 មានអ្នកបម្រើព្រះមួយរូបនិយាយថ្ងៃនេះ ខ្ញុំបានឮគាត់និយាយ តាមការផ្សាយ គាត់ថា ពេលគាត់ចូលក្នុងប្រទេ គាត់មានបញ្ហាធំគឺប្រហោងឆ្អឹង ហើយគេនិយាយ

ពីការវះកាត់។ ហើយពួកគេថាគេនឹងធ្វើ**វែបនេះ**ហើយនិង**វែបនោះ** ហើយកាត់វា ហើយធ្វើការវះកាត់ ហើយយកផ្នែកមួយនៃប្រហោងឆ្អឹងក្រពេញចេញ ដែលនឹងធ្វើឱ្យមុខរបស់គាត់ផុត ជាដើម។ ហើយគាត់បាននិយាយថា គាត់បានលេបថ្នាំតាមការកំណត់។ មើលទៅមានថ្នាំច្រើនណាស់ដែលគាត់ត្រូវលេប។ ប៉ុន្តែពេលគាត់មករកគ្រូពេទ្យគ្រិស្ដានដ៏ល្អម្នាក់ គាត់បាននិយាយថា “សូមបំភ្លេចពីថ្នាំ ហើយបំភ្លេចពីការវះកាត់ទៅ ហើយយើងកសាងរាងកាយដើម្បីឱ្យវាអាចទប់ទល់នឹងបញ្ហារលាកប្រហោងឆ្អឹង។” ហ្នឹងហើយ!

103 តើមានបញ្ហាអ្វីខ្លះដែលមនុស្សមិនបានរស់នៅដូចកាលពីមុន? យើងត្រូវបាញ់ថ្នាំមួយគ្រាប់សម្រាប់**រឿងនេះ**ហើយមួយសម្រាប់**រឿងនោះ** បាញ់ថ្នាំលើខ្លួនឯងពីគ្រប់ប្រភេទនៃថ្នាំ។ តើវាជួយអ្វី? វាធ្វើឱ្យយើងទន់ខ្សោះ ឆាត់ ខ្សោយទន់ មិនល្អ។ នៅពេលដែលមនុស្សពីមុនរស់បានយូរ...ហេតុអ្វី យើងអាចឱ្យស៊ីទៅនឹងអ្វីៗទាំងអស់។ ឥឡូវនេះពួកគេមានអាចឱ្យប្រើនិងអ្វីផ្សេងទៀត។

104 ខ្ញុំបានឈរនៅទីបំណងអារ្យិក មិនអាចចាក់ថ្នាំគ្រុនចាញ់បានទេ។ ប៉ុន្តែមូសគ្រុនចាញ់នឹងខាំនៅដៃខ្ញុំ ខ្ញុំមានជំងឺគ្រុនចាញ់។ ពួកគេមិនញញើតទេ ហើយអ្នកក៏មិនដឹងដែរ។ ពួកវាខាំ ពួកគេគ្រាន់តែខាំ នោះហើយជាវា អ្នកធ្លាប់មានវា។ បើអ្នករស់ អ្នកនឹងមានវាដប់ប្រាំឆ្នាំ។ ហើយបន្ទាប់មកពេលខ្លះអ្នកអាចស្លាប់ដោយសារវា។ ហើយមានអ្នកស្រុកទាំងនោះនៅក្នុងខ្ទមតូចៗរបស់ពួកគេ ដែលមានមូសពាសពេញជើងពួកគេ ទាំងអាក្រាតកាយ។ មូសនៅខាំជាប់វា មូសគ្រុនចាញ់ហើយវាមិនរំខានពួកវាទេ។ ហេតុអ្វី? ពួកគេបានបង្កើតភាពសាំ។ ពួកគេមានការចាក់ថ្នាំដែលព្រះប្រទានឱ្យ។

105 ហើយនោះជាបញ្ហានៅថ្ងៃនេះជាមួយប្រជាជន។ នោះជាអ្វីដែលជាបញ្ហាជាមួយក្រុមជំនុំ។ យើងបានចាក់ថ្នាំលើទារកជាច្រើននិងទ្រីស្តីដែលបង្កើតដោយមនុស្ស រហូតដល់យើងត្រូវចាក់ថ្នាំការពារ។ អ្វីដែលយើងត្រូវការគឺការបំផុសគំនិតរបស់ព្រះដោយព្រះបន្ទូលនៃព្រះជាម្ចាស់។ មនុស្សត្រូវរស់នៅប្រចាំថ្ងៃដោយអាហារប្រភេទនោះ ដើម្បីកសាងព្រលឹងខ្លួនឱ្យរួចផុតពីជំងឺខាងវិញ្ញាណ ដែលកំពុងហូរនិងលោតពេញប្រទេស។ បានទទួលកំណត់ចំណាំជាច្រើនអំពីរឿងនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងត្រូវបញ្ឈប់។

106 ឥឡូវនេះ បង្កើតភាពសាំ ត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការចាក់វ៉ាក់សាំង។ ឥឡូវនេះ យើងរស់នៅដោយការនេះ ដោយ—រាងកាយរបស់យើងត្រូវតែមាន។ ហើយបើ យើងមិនធ្វើទេ យើងអាចប្រឈមនឹងជំងឺគ្រប់ប្រភេទ។ ហើយព្រះបន្ទូលនៃព្រះ ដូចជាយើងជឿវាហើយទទួលយកវាដោយការប្រកបបូជា “ព្រះអម្ចាស់ ព្រះបន្ទូល របស់ព្រះអង្គគឺជាសេចក្តីពិត។”

107 “ព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំនិយាយថាអ្នកមិនចាំបាច់កើតជាថ្មីទេ។ ពួកគេនិយាយ ថា ‘ការចាប់ដៃគឺជាការកើតជាថ្មី។’ ពួកគេនិយាយថា ‘ការប្រោះ។’ ពួកគេ និយាយរឿងផ្សេងទៀតទាំងអស់នេះ នោះគឺ ព្រះវេរិល ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ប៉ុន្តែ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះអ្នកទៅមុខជាមួយនឹងការចាក់ បែបសិប្បនិម្មិតទាំងនោះប្រសិនបើអ្នកចង់ អ្នកធ្វើខ្លួនអ្នកជាគ្រីស្ទានសិប្បនិម្មិត។ ឃើញទេ? អ្នកមិនចង់បានវាទេ។

108 អ្នកមិនអាចមានជីវិតបានទេ គឺមានតែតាមរយៈព្រះគ្រីស្ទប៉ុណ្ណោះ។ ហើយ ឥឡូវនេះ តើព្រះបន្ទូលទ្រង់ធ្វើអ្វី? វាបង្កើតរូបកាយខាងវិញ្ញាណរបស់យើង រីឯមាំ នៅពេលយើងទាក់ទងនឹងទ្រង់ ដើម្បីតទល់នឹងអារក្ស។

109 អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ អ្វីដែលអ្នកនិយាយគឺមាន ‘ទំនាក់ទំនង នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ?’”

110 បាទ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូល គឺនៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលបានត្រឡប់ជា សាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។” ហើយយើងត្រូវទទួល ព្រះកាយរបស់ទ្រង់។ បន្ទាប់មក រូបកាយរបស់ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ពីព្រោះទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅក្នុងយ៉ូហាន១៥ថា “បើ អ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយការប្រកបបូជារបស់ខ្ញុំ ពាក្យរបស់ខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុង អ្នក បន្ទាប់មកអ្នកអាចសូមអ្វីដែលអ្នកចង់បាន ហើយវានឹងកើតឡើងសម្រាប់ អ្នក។” ហ្នឹងហើយ។ វាជាការពិត។ ឃើញទេ ហើយសូមអ្វីដែលអ្នកចង់បាន!

111 តើអ្នកធ្វើអ្វី? អ្នកកំពុងបង្កើតភាពសាំក្នុងរាងកាយរបស់អ្នកដើម្បីទទួល វ៉ាក់សាំងការពារពីការឆ្លងមេរោគ...មានអ្នកចូលមកនិយាយថា “អូ ព្រះវិហារ

របស់យើងមិនជឿលើការស្រែកទេ។” ឃើញទេ អ្នកមានភាពសំ។ អ្វី? អ្នកបាន  
ទទួលការប្រកបប្បបូរនៅក្នុងអ្នក ជាព្រះបន្ទូល។ ហើយអ្នកត្រូវមានវ៉ាក់សាំង  
ការពារពីវា។ បើមានរឿងមិនសមហេតុផលចូលមក តើវាជាអ្វី? វាគ្មានព្រះបន្ទូល  
នៅក្នុងវា នោះអ្នកប្រាកដថាវាខុស។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាមើលទៅពិតប៉ុណ្ណាទេ បើវា  
មិនមែនជាព្រះបន្ទូលទុកវាឲ្យនៅតែឯងចុះ។ ត្រូវហើយ ទុកវាឱ្យនៅម្នាក់ឯងចុះ។  
ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលវាធ្វើទេ វាត្រូវតែប្រៀបធៀបជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល!

112 ក្នុងការអធិស្ឋាន កាលដែលខ្ញុំកំពុងដកស្រង់លោកមីកាយ៉ាយ៉ាយនៅទីនោះ  
មើលទៅ វាពិតជាត្រូវណាស់ ខណៈដែលមានអ៊ីស្រាអែល ហើយដីនោះជា  
កម្មសិទ្ធិរបស់ពួកគេ។ ជនបរទេសទាំងនោះបានចូលមកយកវាចេញពីពួកគេ  
ហើយបានសាងសង់ផ្ទះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេបានកាន់កាប់ផ្នែកនៃ  
ទឹកដីដែលព្រះបានប្រទានដល់ពួកគេ។ ដូច្នោះ វាហាក់ដូចជាហោរាហោព្រើរបួន  
រយនាក់នោះត្រូវ។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេថា មានអ្វីមួយអំពីយ៉ូសាផាតខាងវិញ្ញាណ គាត់  
បាននិយាយថា “តើអ្នកមិនមានមួយផ្សេងទៀតទេឬ?”

113 បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានម្នាក់ទៀត ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំស្អប់គាត់។ រឿង  
តែមួយគត់ដែលគាត់ធ្វើគឺទស្សនាវាយពីអំពីអាក្រក់។”

បាននិយាយថា “ទៅយកគាត់មកហើយស្អប់គាត់ចុះ។”

114 ហើយគាត់បានឡើងទៅយកគាត់បាននិយាយថា: “ចូរបន្ត ទៅលើទីនោះ  
ប៉ុន្តែ ខ្ញុំឃើញជនជាតិអ៊ីស្រាអែលខ្ចាត់ខ្ចាយ ដូចចៀមគ្មានអ្នកគង្វាល។” ហើយ  
បន្ទាប់មកគាត់បានប្រាប់និមិត្តរបស់គាត់។

115 ឥឡូវនេះ តើនរណាត្រូវ? វាហាក់ដូចជាបួនរយនាក់នោះត្រូវ។ បុរសបួនរយ  
នាក់ដែលបានហ្វឹកហាត់យ៉ាងល្អ ពោលថា “ចូរឡើងទៅ សូមព្រះអម្ចាស់គង់នៅ  
ជាមួយនឹងអ្នក។” ហើយសូម្បីតែសេដេកាក៏មាន—មាន—មាន—មាន...សេដេ  
គាត់បានសង់ស្នែងដៃកំពីរ។ គាត់បាននិយាយថា “តាមរយៈស្នែងនេះ អ្នកនឹង  
រុញជនបរទេសចេញពីដី។” គាត់ប្រាកដថាគាត់និយាយត្រូវ។ គាត់ដឹងថាគាត់  
និយាយត្រូវ។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ គាត់ខុស។

116 ហើយនៅទីនេះ មីកាយ៉ា ម្នាក់ទល់នឹងបួនរយនាក់ ហើយគាត់បាននិយាយ  
ថា “បើអ្នកឡើងទៅ អ៊ីស្រាអែលនឹងត្រូវខ្ចាត់ខ្ចាយ គ្មានអ្នកគង្វាល។”

117 ហើយអ្នកផ្សេងទៀតបាននិយាយថា “ឡើងទៅ ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នក!” ឥឡូវនេះ ជាមួយសម្ភារៈ ពួកគេនិយាយត្រូវ កន្លែងនេះជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ៊ីស្រាអែល។ ប៉ុន្តែ ព្រះបន្ទូលនៃព្រះយេហូវ៉ាបានថ្កោលទោសអំហាប់ ដូច្នេះ តើព្រះអាចប្រទានពរដល់អ្វីដែលទ្រង់បានថ្កោលទោសយ៉ាងដូចម្តេច?

118 វាមានដូចថ្ងៃនេះ។ ឃើញទេ? ព្រះបន្ទូលនៃការប្រកបបូរិយគឺនៅក្នុងមីកា។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងប្រាស្រ័យទាក់ទងនឹងព្រះក្នុងការទទួលយកការប្រកបបូរិយពិត ហើយវិញ្ញាណនៅក្នុងអ្នកមិនយល់ស្របនឹងព្រះបន្ទូលនេះទេ អ្នកមិនបានប្រកបជាមួយព្រះទេ អ្នកកំពុងទំនាក់ទំនងជាមួយអារក្ស។ ហើយវាប៉ិនក្លែងខ្លួនណាស់! ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “នៅថ្ងៃចុងក្រោយវាស្ទើរតែបោកបញ្ឆោតអ្នករើសគាំងបើសិនជាអាច។ ប៉ុន្តែផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងរលាយបាត់ទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់យើងនឹងមិនបាត់ឡើយ។” ហើយប្រសិនបើ... ប៉ុលបានមានប្រសាសន៍ថា កាឡាទី ១:៨ “ប្រសិនបើមានទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌ ប្រកាសដំណឹងល្អណាមួយក្រៅពីដំណឹងល្អដែលអ្នករាល់គ្នាបានឮច្បាស់ហើយ សូមឲ្យគេត្រូវបណ្តាសាចុះ។” សូម្បីតែទេវតា! នៅក្នុងក្រុមជំនុំដំបូង នៅពេលដែលបុរសទាំងនោះ ដូចជាម៉ាទីន អ៊ីរិនឡេស បុរសដែលគោរពព្រះទាំងនោះ នៅពេលដែលអារក្សនឹងលេចឡើងដូចជាទេវតានៃពន្លឺ។ ប៉ុន្តែ អ្នកមើលទៅ វានឹងចេញឆ្ងាយពីព្រះបន្ទូលបន្តិច។

119 វាបានលេចមកដរាបក្នុងនាមជាទេវតានៃពន្លឺ ហើយប្រាប់នាងថា “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលដ្ឋវច្ឆៈ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលដ្ឋវច្ឆៈ” ប៉ុន្តែវាមិនយល់ស្របនឹងព្រះនៅចុងបញ្ចប់។ ហើយនោះជារបៀបដែលការប្រកបបូរិយមិនពិតធ្វើនៅថ្ងៃនេះ។ នៅពេលដែលមនុស្សគិតថាពួកគេកំពុងអធិស្ឋានដល់ព្រះ ហើយមិនគោរពតាមព្រះបន្ទូល នោះគឺជាការប្រកបបូរិយមិនពិត។

120 “បើអ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងអ្នករាល់គ្នា ចូរសូមអ្វីតាមប្រាថ្នាចុះ” ឃើញទេ “ហើយវានឹងសម្រេចឱ្យអ្នកជាមិនខាន។” ឥឡូវនេះ វាមិនអាចទៅបានសូម្បីម្តង បន្ទាប់មកបិទលើកក្រោយ។ “អ្នករាល់គ្នានៅជាប់នឹងខ្ញុំ ពាក្យរបស់ខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុងអ្នក” នោះហើយ ស្នាក់នៅទីនោះ។ នៅជាប់មានន័យថា “សម្រាកនៅទីនោះ ស្នាក់នៅទីនោះ។” បាទ—វាជាការការពារពីជំងឺអំពើបាប។



121 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមបិទការអធិប្បាយព្រះបន្ទូលនេះមួយម៉ាត់នេះ មុននឹងយើងទៅកាន់តុប្រកបប្បបូម។ ព្រះលោហិតនិងព្រះកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់ លាយជាមួយសេចក្តីជំនឿ នោះជាព្រះលោហិតនិងរូបកាយ នោះជាព្រះវិញ្ញាណនិងព្រះបន្ទូលដែលលាយនឹងសេចក្តីជំនឿ ស្មើនឹងជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ “អ្នកណាដែលបរិភោគសាច់ នឹងឈាមរបស់ខ្ញុំ នោះមានជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ច ហើយខ្ញុំនឹងឲ្យអ្នកនោះរស់ឡើងវិញ នៅថ្ងៃចុងបំផុត។” អ្នកនៅទីនោះ។ តើវាគឺជាអ្វី? ជាការប្រកបរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ព្រះបន្ទូលនិងព្រះវិញ្ញាណ ជីវិតនេះស្ថិតនៅក្នុងព្រះលោហិត ព្រះបន្ទូលនិងព្រះវិញ្ញាណស្មើជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ដោយសារសេចក្តីជំនឿលើព្រះអម្ចាស់។

122 នេះជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ ពេលខ្ញុំឃើញទីបញ្ចប់ខិតជិតមកដល់ ហើយមើលឃើញថា មានអ្វីអាចកើតឡើងបានគ្រប់ពេល ហើយដឹងថា យើងមិននៅឆ្ងាយពីការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ទេ:

ព្រះអម្ចាស់ ដូច្នោះ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះសូមឲ្យខ្ញុំយកព្រះបន្ទូល ជាដាវ ហើយគ្រវីវាដោយសេចក្តីជំនឿដែលខ្ញុំមាន ហើយកាត់ផ្លូវរបស់ខ្ញុំតាមគ្រប់អំណាចអារក្ស ដរាបណាខ្ញុំឃើញព្រះយេស៊ូវ តាមរយៈការប្រកបព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

123 ទំនាក់ទំនងជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ “ប្រសិនបើអ្នកនៅជាប់នឹងខ្ញុំ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងអ្នក ចូរសូមខ្ញុំពីអ្វីដែលអ្នកចង់បាន ហើយវានឹងសម្រេចសម្រាប់អ្នក។” ម៉េចក៏ស្រស់ស្អាតម្ល៉េះ! មានការប្រកបយ៉ាងពិតប្រាកដជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលនិងព្រះវិញ្ញាណ ដោយមានសេចក្តីជំនឿដើម្បីគ្រវីវាជាមួយគ្នា “សូមអ្វីដែលអ្នកត្រូវការ នោះវានឹងសម្រេចសម្រាប់អ្នក។” ចូរយើងអធិស្ឋាន។

124 ព្រះវរបិតាដ៏វិសុទ្ធដ៏ថ្លៃថ្នូ និងជាព្រះដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ អេល ហ្សាដឌី ដល់អំប្រាហាំ។ បពិត្រព្រះអង្គអើយ តើការប្រកបប្បបូមដ៏អស្ចារ្យនេះរបស់ព្រះអម្ចាស់ស្មើនឹងជីវិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ចយ៉ាងណា ហើយរបៀបដែលវាកើតចេញពីមោទនភាពរបៀបដែលវាការពារពីការមិនជឿ របៀបដែលវាការពារពីអំពើបាបនៃពិភពលោក! វាជាការប្រកបប្បបូម ដោយសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាពចំពោះព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌របស់យើង។ ហើយដោយសេចក្តីសុចរិតនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ យើងមានសិទ្ធិចូលទៅកាន់តុអាហារនេះ។ ហើយយើងអធិស្ឋានថា ឱព្រះអម្ចាស់

អើយ ទ្រង់នឹងប្រទានឲ្យយើងម្នាក់ៗនូវការចូលដំណើរការនាយប់នេះ ដោយព្រះវិញ្ញាណ។ អត់ទោសឱ្យយើង។ ហើយយើងចង់ឱ្យរូបកាយខាងវិញ្ញាណរបស់យើងរីកចម្រើន។ យើងមិនខ្វល់អំពីការចូលរួមក្នុងក្រុមជំនុំ ឬនិកាយមួយចំនួនទេ។ យើងចង់សាងរូបកាយខាងវិញ្ញាណ ការពារអំពើបាប ដល់កន្លែងដែលលែងចង់ធ្វើខុស ហើយជាកន្លែងដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចយកព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់និងបបូរមាត់របស់យើង ហើយនិយាយវាដូចដែលបាននិយាយនៅថ្ងៃនោះ ពីព្រោះវាជាព្រះវិញ្ញាណតែមួយដែលនៅក្នុងព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតា សូមទ្រង់ប្រទានវាមកយើង។

125 ពេលវេលាជិតដល់ហើយ។ ពេលណា យើងមិនដឹងទេ ថាលេខចុងក្រោយនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ។ ប៉ុន្តែទូលបង្គំអធិស្ឋាននាយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ប្រសិនបើមានអ្នកនៅទីនេះដែលមិនស្គាល់ទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ពួកគេ សូមឲ្យពួកគេរកឃើញទ្រង់នាយប់នេះ នៅពេលពួកគេមកដល់ទឹកនៃពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនេះ ទុកជាអនុស្សាវរីយ៍ ដើម្បីសារភាពចំពោះរូបកាយនៃអ្នកជឿនេះថាពួកគេជឿរឿងនោះ ថាព្រះយេស៊ូវជាអ្នកស្រុកណាសារ៉ែតបានប្រសូតពីព្រហ្មចារីម៉ារី ហើយត្រូវបានគេសម្លាប់ ដោយឆ្កាងដោយប៉ុនទោសពីឡាត់ ហើយព្រះទ្រង់បានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃទីបី ហើយដាក់នៅខាងស្តាំព្រះហស្តរបស់ព្រះអង្គ នាយប់នេះ ធ្លាប់រស់នៅដើម្បីសុំអង្វរ។

126 សូមប្រទានវាមក ព្រះអម្ចាស់អើយ បុគ្គលនោះដដែល គោរពតាមបញ្ញត្តិនៃព្រះគម្ពីរ “ចូរប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទសម្រាប់ការផ្តាច់បាបរបស់អ្នក។ ពីព្រោះមិនមានឈ្មោះផ្សេងទៀតនៅក្រោមស្ថានសួគ៌បានផ្តល់ឱ្យក្នុងចំណោមមនុស្សដែលអ្នកត្រូវតែបានសង្គ្រោះឡើយ។” បពិត្រព្រះអង្គអើយ សូមឲ្យមនុស្សទាំងឡាយឃើញនូវសេចក្តីទៀងត្រង់នៃវា ហើយនឹងព្រះបន្ទូលដ៏រឹងមាំចុះ “គ្មានឈ្មោះផ្សេងទៀតនៅក្រោមស្ថានសួគ៌បានប្រទានមកក្នុងចំណោមមនុស្សដែលអ្នកត្រូវបានសង្គ្រោះឡើយ មានតែនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” ដូច្នេះ សាក៏បាននិយាយថា “ចូរប្រែចិត្តទាំងអស់គ្នា ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាប ហើយអ្នកនឹងទទួលអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដ្បិតសេចក្តីសន្យានោះមានដល់គ្រប់សម័យកាលតាមតែព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះនៃយើង

រាល់គ្នានឹងហៅ។” សូមប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់ ថានឹងមានការហៅជាច្រើននៅ យប់នេះ។

127 ហើយវាត្រូវបាននិយាយផងដែរ ដោយម្ចាស់របស់យើងថា “គ្មាននរណា អាចមករកខ្ញុំបានឡើយ លើកលែងតែព្រះបិតារបស់ខ្ញុំទាញគាត់មក ហើយអ្វី ៗទាំងអស់ដែលព្រះវរបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំនឹងមករកខ្ញុំ។ ចៀមរបស់ខ្ញុំស្គាល់ សំឡេងរបស់ខ្ញុំ។” មនុស្សចម្លែក ហើយប្រសិនបើមនុស្សចម្លែកនិយាយ សំឡេង ដែលមិនមែនជាបទគម្ពីរ នោះចៀមនឹងស្គាល់វាភ្លាមៗ។ ព្រះអើយ! ហើយ ប្រសិនបើវាជាសំឡេងរបស់ទ្រង់ ព្រះគម្ពីរ ជាអ្វីដែលវានិយាយ ចៀមគ្រប់រូបនឹង ឮវា ពីព្រោះវាជាអាហាររបស់ចៀម។ ពួកគេបានជជែកគ្នា។ ពួកគេស្គាល់អាហារ ប្រភេទណាដែលបិតាចិញ្ចឹម។ “មនុស្សមិនមែនរស់ដោយអាហារតែប៉ុណ្ណោះទេ គឺដោយសារគ្រប់ទាំងព្រះ បន្ទូលដែលចេញពីព្រះឱស្ឋព្រះ។” ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអោយមនុស្សជាច្រើននឹងឃើញ ហើយនឹងយល់ ហើយនឹងមករកទ្រង់នៅ យប់នេះ។

128 អស់អ្នកដែលគ្មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សូមកុំទុកវាចោលចាំម៉ោង ផ្សេងទៀត។ វាអាចយឺតពេលក្នុងម៉ោងផ្សេងទៀត។ ពួកគេប្រហែលជាមិននៅ ទីនេះទេ។

129 ហើយព្រះវរបិតាអើយ កាលដែលយើងបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅជុំវិញតុកឡូនេះ ដើម្បីយករូបតំណាងនៃរូបកាយដែលខូចរបស់ទ្រង់ យើងអធិស្ឋានថា បើសិនជា មានអំពើបាបនៅកណ្តាលយើង ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអត់ទោសឲ្យយើងខ្ញុំផង។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពេលអ្នកមកជាមួយគ្នា រង់ចាំជុំវិញ។” ព្រះជាម្ចាស់អើយ ប្រសិនបើមានអំពើបាបនៅក្នុងក្រុមជំនុំនេះ គ្រប់ទីកន្លែង ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាព្រះ លោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនឹងញែកបុរសនោះចេញពីអំពើបាបរបស់គាត់ ឬ ស្ត្រីនោះ ក្មេងប្រុស ឬក្មេងស្រីនោះ។ ហើយឱព្រះវរបិតា ទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់ ខ្លួនខ្ញុំថា ទ្រង់នឹងញែកទូលបង្គំចេញពីគ្រប់ការសង្ស័យ រាល់អំពើបាប រាល់ការមិន ជឿ អ្វីទាំងអស់...យើងដឹងថាការមិនជឿគឺជាអំពើបាប។ វាជាអំពើបាបតែមួយគត់ ដែលមាន។ “អ្នកណាដែលមិនជឿត្រូវបានកាត់ទោសរួចហើយ។” ហើយមានតែ អំពើបាបប៉ុណ្ណោះដែលមាន គឺមិនបានជឿព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះឡើយ។ ហើយ ឱព្រះវរបិតាអើយ ប្រសិនបើមានការមិនជឿលើទូលបង្គំ សូមអត់ទោសឲ្យ

ទូលបង្គំផង ឱព្រះ មានច្រើន ហើយទូលបង្គំសូមឲ្យទ្រង់អត់ទោសឲ្យទូលបង្គំ។ សូមអត់ទោសដល់ក្រុមជំនុំរបស់ទូលបង្គំ ដែលទ្រង់បានប្រទានដល់ទូលបង្គំនៅ យប់នេះ ហើយចិញ្ចឹមពួកគេតាមព្រះបន្ទូល។ ផ្តល់វា។

130 ហើយនៅពេលយើងទទួលការរំលឹកតិចតួចទាំងនេះអំពីរូបកាយដែលខូច ពីព្រះអង្គដែលមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ហើយមានព្រះជន្មរស់ជាជ្រុងរហូត ក្នុងចំណោមយើងរាល់គ្នា សូមឲ្យយើងទទួលការប្រកបប្រួលរួមពីទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់ អើយ ជាការប្រកបប្រួលរួមនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ សូមប្រទានវាមក ព្រះបិតា។ យើងសុំក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

131 ឥឡូវនេះ សម្រាប់អ្នកដែលត្រូវទៅនិងមិនអាចស្នាក់នៅបានប្រហែល ដប់ប្រាំនាទី... មិនមានពួកយើងច្រើនទេ ហើយយើងនឹងទទួលយកពិធីលៀង ព្រះអម្ចាស់។ វាមិនមែនជាការប្រកបលៀងចុងក្រោយទេ។ វាគឺពិតជាសម្រាប់ អ្នកជឿគ្រីស្ទានគ្រប់រូប។ ព្រះមិនមានដែនខណ្ឌរវាងបាទីស្ទនិងមេតូឌីស្ទ ជាដើម។ យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវបានទទួលដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ បានទទួល បុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងរូបកាយតែមួយ ហើយយើងជាពលរដ្ឋនៃព្រះរាជាណាចក្រ របស់ព្រះ។ ហើយប្រសិនបើមានអ្នកណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកយើងដែលចម្លែក ខ្ញុំមិនបាននៅទីនេះច្រើនពេកទេ ហើយមិនដឹងថានរណាជាសមាជិក និងនរណា មិនមែន។ សូមចាំថា មិនថាអ្នកជាក្រុមជំនុំណាក៏ដោយ វាមិនមានអ្វីពាក់ព័ន្ធ ជាមួយវាទេ។ មានក្រុមជំនុំតែមួយ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ហើយអ្នកមិនចូលរួម ក្នុងវាទេ អ្នកកើតនៅក្នុងវា។ ត្រូវហើយ។ ហើយអ្នកបានកើតនៅក្នុងក្រុមជំនុំនៃ ព្រះនេះ។ ហើយយើងអធិស្ឋានថា អ្នកនឹងទទួលព្រះគ្រីស្ទនៅយប់នេះ ទាក់ទង នឹងទ្រង់ នៅពេលយើងចងចាំអំពីព្រះកាយដែលខូចរបស់ទ្រង់ ហើយធាតុតូចៗ ទាំងនេះដែលយើងយកពីបុណ្យរំលង ហើយសូមព្រះជាម្ចាស់បោះដួងចិត្ត និង មនសិការរបស់យើងដោយព្រះលោហិត។

132 ឥឡូវនេះ ពួកគេនឹងនាំមកនូវពិធីលៀងព្រះអម្ចាស់ ហើយយើងនឹងអាន ឥឡូវនេះពីកូរិនថូសទីមួយ ជំពូកទី១២។ ហើយយើងនឹងទទួលយកពិធីលៀង ព្រះម្ចាស់ភ្លាមៗបន្ទាប់ពីនេះ ហើយយើងជឿជាក់ថាព្រះនឹងប្រទានពរដល់អ្នក យ៉ាងបរិបូណ៌។ ពេលយើងអាននេះ ឬមុនពេលយើងអាន បើត្រូវទៅ មែនហើយ ក៏អាចចេញបានយ៉ាងស្រួល។ ហើយបន្ទាប់មកនៅជាមួយយើងម្តងទៀតនៅយប់

ថ្ងៃពុធ និងព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ និងយប់ថ្ងៃអាទិត្យ។ ប្រសិនបើអ្នកអាចស្នាក់នៅដើម្បី ទទួលយកការប្រកបរបររួមជាមួយយើង យើងនឹងរីករាយសម្រាប់អ្នកក្នុងការធ្វើវា។ បន្ទាប់មកភ្លាមៗបន្ទាប់ពីនោះ នឹងមានពិធី...នឹងជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ដែលនឹង មានរយៈពេលប្រហែលដប់ប្រាំនាទី។ ឬម៉ែនាទីយ៉ាងច្រើនបំផុត ខ្ញុំគិតអញ្ចឹង។ កូរិនថូសទី១ ជំពូកទី១១ខទី២៣។

...ដ្បិតវាសេចក្តីដែលខ្ញុំបានបង្រៀនដល់អ្នករាល់គ្នា នោះខ្ញុំបាន ទទួលពីព្រះអម្ចាស់មក គឺថានៅពេលយប់ដែលព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវត្រូវ គេបញ្ជូន...នោះទ្រង់បានយកនំប៉័ង:

លុះទ្រង់បានអង្រុះគុណរួចហើយក៏កាច់នំប៉័ង ...ដោយមាន ព្រះបន្ទូលថា ចូរយកពិសាចុះ៖ នេះជារូបកាយខ្ញុំ ដែលត្រូវកាច់សំរាប់ អ្នករាល់គ្នា ចូរធ្វើកិច្ចនេះ ទុកជាសេចក្តីរំលឹកពីខ្ញុំចុះ។

លុះក្រោយដែលបានបរិភោគរួចហើយ នោះទ្រង់ក៏យកពែងបែប ដូច្នោះដែរ ដោយព្រះបន្ទូលថា ពែងនេះជាសញ្ញាថ្មី ដោយនូវឈាម ខ្ញុំ ចូរធ្វើដូច្នោះរាល់វេលាណាដែលដឹក ទុកជាសេចក្តីរំលឹកដល់ខ្ញុំ។

ដ្បិតរាល់វេលាណា ដែលអ្នករាល់គ្នាបរិភោគនំប៉័ងនេះ ហើយដឹក ពីពែងនេះ នោះឈ្មោះថាសំដែងពីសេចក្តីសុគតរបស់ជងព្រះអម្ចាស់ ដរាបដល់ទ្រង់យាងមក។

បានជាអ្នកណាដែលមិនបរិភោគនំប៉័ងនេះ ឬដឹកពីពែង...នៃ ព្រះអម្ចាស់បែបមិនគួរសម នោះនឹងមានទោសចំពោះរូបអង្គ ហើយនិង ព្រះលោហិតនៃព្រះអម្ចាស់។

ត្រូវឲ្យមនុស្សល្បួងខ្លួនឯងមើល រួចសឹមបរិភោគនំប៉័ង ហើយដឹកពី ពែងនេះចុះ។

ដ្បិតអ្នកណាដែលបរិភោគបែបមិនគួរសម អ្នកនោះឈ្មោះថាបរិភោគ ជាសេចក្តីជំនុំជំរះដល់ខ្លួនវិញ ដោយព្រោះមិនពិចារណាលើញ្ញាបអង្គ នៃព្រះអម្ចាស់ទេ។

គឺដោយហេតុនោះបានជាមានអ្នករាល់គ្នាជាច្រើន ទៅជាខ្សោយ ហើយឈឺ ក៏មានគ្នាជាច្រើន...ដេកលក់ទៅហើយដែរ។

បើសិនជាយើងរាល់គ្នាពិចារណាមើលក្នុងខ្លួនយើង នោះយើងមិន  
ត្រូវជាប់ជំនុំជំរះទេ។

តែកាលណាយើងរាល់គ្នាត្រូវជាប់ជំនុំជំរះ នោះព្រះអម្ចាស់ទ្រង់វាយ  
ផ្ទាលយើងវិញ ដើម្បីកុំឲ្យយើងជាប់ទោសជាមួយនឹងលោកីយ៍ឡើយ។

ដូច្នោះ បងប្អូនអើយ កាលណាប្រជុំគ្នា ដើម្បីនឹងបរិភោគនោះត្រូវ  
បង្កង់ចាំគ្នាផង។

133 ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែអធិស្ឋានស្ងាត់មួយភ្លែតសម្រាប់យើងទាំងអស់គ្នា។  
អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ ខណៈពេលដែលខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក។ ប្រុងប្រុសប្រាណ  
ហាំអធិស្ឋានយ៉ាងស្រទន់—អដ។...?...

សូមប្រទានការស្នើសុំទាំងនេះ ព្រះដ៏មានចេស្ដា។ អត់ទោសឱ្យយើងពី  
ការបំពានរបស់យើង ដូចដែលយើងអត់ទោសឱ្យអ្នកដែលបំពានលើយើង។ នេះ  
យើងសូមក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

134 ចំណិតតូចៗទាំងនេះដែលជានិមិត្តរូបនៃផលិតផលដោយគ្មានខ្លាញ់ គ្រឿងទេស  
និងផ្សេងៗទៀត ដែលតំណាងឱ្យរូបកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់។ វាមិនមានរាងមូល  
ទេ វាបែកគ្រប់ផ្នែក។ វាដោយសារតែវាមានន័យថារូបកាយដែលខូចរបស់ទ្រង់  
ដែលបានបាក់សម្រាប់យើង។ ហើយសូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នករាល់គ្នាដែល  
បានទទួលទានវា។ ឥឡូវនេះ វាមិនមែនជារូបកាយទេ វាគ្រាន់តែជាតំណាង  
រូបកាយប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំគ្មានអំណាច គ្មានអ្នកណាធ្វើអីក្រៅពីនិមិត្តរូប។ ព្រះតែមួយ។  
ហើយនោះជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់យើងឲ្យទទួលបរិភោគនិមិត្តរូបនេះ ហើយ  
ផឹកស្រាមួយពែងនេះ។ ឥឡូវនេះ ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

135 ព្រះដ៏បរិសុទ្ធបំផុត ដែលយើងជាអ្នកបម្រើ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ  
សូមញែកនិមិត្តរូបនេះចេញជាបរិសុទ្ធ សម្រាប់ការប្រើប្រាស់តាមបំណងព្រះទ័យ  
ដើម្បីឱ្យយើង ដូចដែលយើងបានទទួលវា ជាការចងចាំថាព្រះអម្ចាស់របស់យើង  
ត្រូវបានគេឆ្កាង ហើយព្រះកាយរបស់ទ្រង់ដ៏រិសេស និងបរិសុទ្ធដូចជាវាត្រូវបាន  
ផ្សំដោយស្លាកស្នាមនិងបន្លា និងដែកគោល សម្រាប់យើង ថាតាមរយៈរូបកាយ  
ដែលទុក្ខរបស់ទ្រង់បានចេញមក ព្រះវិញ្ញាណដែលប្រទានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច  
ដល់យើង។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឲ្យយើងរាល់គ្នាបរិភោគអាហារនេះដោយ

ព្រះគុណ ដូចជន ជាតិអ៊ីស្រា ដែលបានប្រព្រឹត្តនូវទ្រព្យហោ ស្ថានអស់សែសិបឆ្នាំ ហើយមិនមែនជាអ្នកទន់ខ្សោយក្នុងចំណោមពួកគេទេ។ ឱព្រះវរបិតាអើយ សូម ទ្រង់ប្រទានការនេះ ដូចដែលយើងអធិស្ឋាន ទ្រង់បានញែកនំប៉័ងនេះ ជានំប៉័ង កូស៊ី សម្រាប់ការប្រើប្រាស់តាមបំណងព្រះទ័យ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

136 ពែងនៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី ជាឈាម។ ខ្ញុំគិតដល់បទនោះ៖

តាំងពីខ្ញុំមានជំនឿខ្ញុំបានឃើញដងទឹកហូរនោះ  
ស្នាមរបួសរបស់ទ្រង់បានផ្គត់ផ្គង់  
ការប្រោសលោះក្តីស្រលាញ់គឺជាប្រធានបទរបស់ខ្ញុំ  
ហើយនឹងមានរហូតដល់ខ្ញុំស្លាប់។

137 ពេលឃើញឈាមនេះ ជាឈាម ទំពាំងបាយជូ ខ្ញុំដឹងថាវាតំណាងឱ្យព្រះ លោហិតដែលចេញមកពីព្រះកាយរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ សូមឱ្យអ្នកណា ដែលទទួលបាននូវជីវិតដ៏រស់នៅអស់កល្បជានិច្ច សូមឱ្យជំងឺចាកចេញពីរូបកាយ របស់ខ្លួន សូមឱ្យមានភាពនឿយហត់ និងទន់ខ្សោយចេញ ការជិះជាន់ សូមអារក្ស (គ្រប់ទម្រង់) ចាកចេញពីពួកគេ ដើម្បីឱ្យពួកគេអាចមានកម្លាំង និងសុខភាពដ៏ អស្ចារ្យ និងជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ដើម្បីឱ្យពន្លឺរបស់ពួកគេភ្លឺនៅចំពោះមុខមនុស្ស ជំនាន់អាក្រក់ និងផិតក្បត់ដែលយើងរស់នៅ ដើម្បីលើកតម្កើងព្រះជាម្ចាស់។

138 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងខ្ញុំសូមបង្ហាញដល់ទ្រង់នូវផលផ្លែ ទំពាំងបាយជូរ។ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមញែកវាចេញជាបរិសុទ្ធ ដើម្បីតំណាងឱ្យព្រះលោហិតនៃព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ ព្រះយេស៊ូវ នៅក្នុងវាដែលយើង មាន “បានរងរបួសដោយសារការរំលងរបស់យើង ជាមួយនឹងស្នាមជាំរបស់ទ្រង់ យើងបានជាសះស្បើយ។” ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ជីវិតនឹងមកដល់ពួកយើង ជីវិត ដ៏អស់កល្បជានិច្ច ប្រកបដោយបរិបូណ៌ ដើម្បីអោយយើងអាចបម្រើទ្រង់បាន កាន់តែប្រសើរឡើង សូមមានកម្លាំង និងសុខភាព ដើម្បីជីកយើងពីកន្លែងមួយទៅ កន្លែងមួយដែលយើងរំពឹងថានឹងបម្រើទ្រង់ ទោះជានៅទីណាដែលទ្រង់នឹងហៅ យើង។ សូមប្រទានពរជ័យទាំងនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ យើងអធិស្ឋាន។ អា ម៉ែន។



**ការប្រកបបូជនាម** KHM62-0204

(Communion)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 4 កុម្ភៈ 1962 នៅរោងឧបោសថប្រាណបរិក្ខារ នៅ ជេហ្វឺរសន់វិល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសានេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2022 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)



## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនិក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG